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Mötesprotokoll – Sektionsmöte LP3
Teknologsektionen Informationsteknik

Datum: 2024-02-22
Tid: 17:31 - 04:29

Plats: HC4

§1 Mötets öppnande – 17:31
Carl Toreborg, ordförande i styrIT, öppnar mötet 17:31.

§2 Val av mötets ordförande – 17:31
Mötet beslutar:

• att Love Lindqvist väljs in till mötets ordförande. Beslut

§3 Val av mötets sekreterare – 17:32
Mötet beslutar:

• att Oscar Palm och Julia Böckert väljs in till mötets sekreterare. Beslut

§4 Val av mötets justerare tillika rösträknare – 17:33
Mötet beslutar:

• att Ida Åberg och Tabita Tengblad väljs in till mötets rösträknare tillika justerare. Beslut

§5 Närvarande 17:33
• IT23: 32
• IT22: 33
• IT21: 16
• IT20: 11
• IT19: 2
• ITGammal: 1
• Master: 0
• Övriga: 1
• Totalt: 96

§6 Mötets behöriga utlysande – 17:38
Oscar Palm och Julia Böckert informerar att mötet utlystes den 7e februari, vilket i enlighet med
stadgarna är minst 10 läsdagar innan mötet.
Mötet beslutar:

• att mötet är behörigt utlyst. Beslut
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§7 Föregående mötesprotokoll – 17:40
Oscar Palm och Julia Böckert går igenom föregående mötesprotokoll.

• Vi hade följade inval:
– MrKIT
– MötespresidIT
– NollKIT
– sexIT
– P.R.I.T.

• Vi röstade igenom följande Motioner och propositioner:
– Motion om att Cloudlords ska ha arbetskläder
– Motion om att addera direktjustera protokoll
– Proposition: Stadgeändring Valberedning

• Revision av ekonomi och ansvarsbefirelser gicks igenom. frITid 22/23 blev ansvarsbefriade.
• Vi uppmärksammade även Elke

Mötet beslutar:

• att lägga föregående mötesprotokoll till handlingarna. Beslut

§8 Fastställande av mötets dagordning – 17:41

§9 Diskussion

• Love Lindqvist vill flytta sexIT23 till först under ansvarsfrihet och verksamhetsberättelser.
• Love Lindqvist är osäker på om han verkligen vill det
• Casino är av med sitt namn på talarlistan men tycker det är kul
• Prince vill att folk använder talarlistan, det var även Prince som tog Casinos nam
• Ide tycker att Tabbi slitit för att ta sig hit och är därmed för t

Mötet beslutar:

• att fastställa dagordningen med ändringsyrkanden. Beslut

§10 Adjungeringar – 17:48

§11 Meddelanden – 17:42
(a) Chalmers Cortége Committé

Inte här
(b) Kårledningen

• Kåren söker nya VDs till sina bolag
• Ett alumniläge i Kårappen utvecklas
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• Frågor till kårledningen
Fråga: Kan ni fixa så vi kan ladda kårkortet via kårappen istället för att få en QR-kod
Svar: Appen tror att din mobil är en dator
Fredag noterar att kårappens admininterface är svårt att logga in i
Fråga Knuten frågar var man rapporterar in klagomål på kårappen
Svar: Man kan maila killen från KL
Fråga: Kan ni göra kårappen Open Source?
Svar: Det är inget folk har resonerat kring

(c) FuM
Drake och Blip presenterar
Det är inval snart, sök
Man kan söka till kårens Valberedning snart

• Frågor
Fråga: Var är majonäsen på JA?
Svar: Finns om man frågar efter den
Fråga: Hur mycket jobb är det att sitta FuM?
Svar: Man är med på åtta möten per läsår, två kvällar per läsperiod

(d) ArmIT
Det är få som kommer på lunchföreläsningar, kommer för få får vi inte pengar så kom
Hör gärna av er om ni har inspo på saker

§12 Verksamhetsrapporter – 18:02
(a) ArmIT
(b) digIT
(c) Cloudlords
(d) EqualIT
(e) FanbärerIT
(f) FlashIT
(g) frITid
(h) MrKIT
(i) NollKIT
(j) P.R.I.T.
(k) sexIT
(l) snIT

(m) styrIT
(n) TrädgårdsmästerIT

• Mötet öppnar för frågor om samtliga verksamhetsrapporter.
• Mötet går till diskussion om samtliga verksamhetsrapporter.

Mötet beslutar:

• att godkänna verksamhetsrapporterna i klump. Beslut
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• att lägga samtliga verksamhetsrapporterna till handlingarna. Beslut

§13 Verksamhetsplaner och budgetar – 18:04
(a) MrKIT 24

• Oscar ’Åskan’ Eklund föredrar verksamhetsplanen.
• Oscar ’Åskan’ Eklund föredrar budgeten.
• Mötet öppnar upp för frågor till MrKIT.
• Mötet går till diskussion.
• Mötet går till beslut

Mötet beslutar:
• att godkänna verksamhetsplan och budget för MrKIT 24. Beslut

(b) NollKIT 24
• Erik ’Bob’ Hakeröd föredrar verksamhetsplanen.
• Albert ’Ponky’ Sjöman föredrar budgeten.
• Mötet öppnar upp för frågor.

– Fråga: (Knuten) Är det realistiskt att få så mycket intäkter för spons då inget NollKIT
lyckats sedan 2021

– Svar: (Replik av Nurmi) Det är rimligt, Knuten. Det är väldigt rimligt. Jag ska slå
ditt rekord.

– Fråga: (Öst) Täcker biljettpriset alla mottagningsarr eller enbart NollKITs arrange-
mang?

– Svar: Den här budgeten inkluderar inte sexIT-gasquen. Alla NollKIT-arr är gratis,
men övriga kommittéer som serverar mat kan få sälja.

– Fråga: (Knuten) Varför kostar den pengar igen? Tidigare NollKIT har jobbat ganska
hårt på att få ner priset?

– Svar: Det var lite kaos från förra årets budget som inte höll. Många andra äskade
pengar från styrIT för att ge gratis mat.

– Fråga: (Gide) ArmIT tror det är väldigt ambitiöst att få så mycket spons
– Svar: Finsittningen kommer möjligen ha en lite lägre siffra i år, så sponsen behöver

inte vara lika hög som budgeten säger isåfall.
• Mötet går till diskussion.

– Talarlistan är Krysset, han har en fråga...
Fråga: Hur ser det ut med nollanluncher, kommer de ingå i biljettpriset eller tar man
betalt för det?

– Svar: Ja, man kommer ta betalt för lunhcerna.
– Fråga: (Öst) Kommer ni reglera priserna övriga sektionsorgan tar för att nollan ska

gå på deras evenemang?
– Svar: Det är upp till kommittén.
– (Snek) Det var inte NollKIT förra året som föreslog en gratis mottagning utan mötet

hijackade NollKITs budget.
– (Drei) Vår budget blev lite hijacked förra året. Det blir lite problematiskt när man har

samarr och IT-nollan går gratis men andra sektioner behöver betala. Därför behövs
planering för sånt långt i förväg.
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– (Knuten) Det är lugnt.
• Mötet går till beslut.

Mötet beslutar:
• att godkänna verksamhetsplan och budget för NollKIT 24. Beslut

(c) P.R.I.T.24
• Ludvig ’Kajen’ Dahl föredrar verksamhetsplanen.
• Frida ’Fredag’ Sundelin föredrar budgeten.
• Mötet öppnar upp för frågor.

– Fråga: Kan man lägga en sånhär ändringsförslag nu?
– Inte fråga: Kan vi ta in stolar till grupprummet?
– Svar på icke-fråga: Vi får se lite vad vi gör med grupprummet med rustbudgeten.

Vi ser att stolarna är i dåligt skick.
• Mötet går till diskussion.
• Mötet går till beslut

Mötet beslutar:
• att godkänna verksamhetsplan och budget för P.R.I.T.24. Beslut

(d) sexIT24
• David ’Flax’ Sjöberg föredrar verksamhetsplanen.
• Melker ’Öst’ Östling föredrar budgeten.
• Mötet öppnar upp för frågor.

– Fråga: (Casino) Kan ni göra ett ändringsyrkande om att ändra ovIKT till ovKIT?
– Svar: (Snek) Vi tar ändringsyrkande i diskussion.
– Fråga: (Haren) Vad ska ni göra med de extra 20.000 på CM? Vilka poster får dem?
– Svar: Kommer nog bli jämnt fördelat, men mest till dekor och mat.

• Mötet går till diskussion.
– Snek lägger ändringsyrkande 1: Att ändra Allmänt

Øhlkubb varje måndag
Puffa andra sexmästerier/OvIKT/KårKommiteér till Allmänt
Värna om att øhlkubb arrangeras varje måndag
Puffa andra sexmästerier/OvkIT/Kårkommiteér

– sexIT jämkar sig
– Öst rörde musen och fuckade med Drakes kontroll av skärmen

• Mötet går till beslut
Mötet beslutar:
• att godkänna verksamhetsplan och budget för sexIT24 med ändringsyrkanden. Beslut

§14 Revisionsberättelse – 18:35
• Revisorerna föredrar revisionsberättelsen.

– Revisorerna påpekar att det börjar bli flertalet avstigna kommitteer som inte blir ansvars-
befriade, inte bra. (Snälla lös!)

• De man rekommenderar att bli ansvarsbefriade är:
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– sexIT’23
– sexIT’22

• Mötet öppnar för frågor.
– Fråga: (Haren) Vad är skillnaden på bra och perfekt?
– Svar: Det är som det står.

• Mötet går till diskussion.
• Mötet går till beslut.

Mötet beslutar:

• att lägga revisionsberättelsen till handlingarna. Beslut

§15 Ansvarsfrihet och verksamhetsberättelser – 18:39
(a) sexIT23

• Alexander ’Duchess’ Muhr föredrar verksamhetsberättelsen.
• Tabita ’Tabbi’ Tengblad föredrar den ekonomiska berättelsen.
• Mötet öppnar för frågor.

– Fråga: (Jonte) Hade ni kul?
– Svar: Ja
– Fråga: (Snek) Borde det inte räckt med en bild på pokalen som verksamhetsberättel-

se?
– Svar: Den har alla redan ett hoppas jag.

• Mötet går till diskussion.
• Mötet går till beslut.

Mötet beslutar:
• att ansvarsbefria sexIT23 samt att föra verksamhetsberättelsen och den ekonomiska be- Beslut

rättelsen till handlingarna.
(b) Love Lindqvist yrkar för en halvtimmes paus med anledning pizza, Haren blev sur.

Mötet ajourneras i 30 minuter.

(c) sexIT22
• Alexander ’Haren’ Gilabert föredrar verksamhetsberättelsen.
• Jonatan ’Jonte’ Jageklint föredrar den ekonomiska berättelsen.
• Mötet öppnar för frågor.

– Fråga: (Krysset) Hur många easter eggs finns det?
– Svar: Minst 3.
– Fråga: (Smaug) Vad är ni mest stolta över och vad var det jobbigaste?
– Svar: CM är vi rätt stolta över, och att vi fick göra så många gasquer. Vi höll näst

flest på Chalmers [det året].
– Fråga: (Knuten) Hur känns det att bli ansvarsbefriade efter sina barn?
– Svar: (Jonte) Jag har inte blivit det än, så jag vet inte.

• Mötet går till diskussion.
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• Mötet går till beslut.
Mötet beslutar:
• att ansvarsbefria sexIT22 samt att föra verksamhetsberättelsen och den ekonomiska be- Beslut

rättelsen till handlingarna.
(d) Beslut

• att ej ansvarsbefria resten Beslut

§16 Interpellationer – 19:24

• Interpellation om interpellationer
– Love Lindqvist föredrar interpellationen.
– Carl Toreborg föredrar styrITs svar
– Frågor till styrIT

∗ Fråga: (Åskan) Om jag förstått det rätt skickar man det i #motioner-kanalen, är det
inte lite förvirrande att den ligger tillsammans med alla motioner

∗ Svar: Det är inte motionskanalen man skickar interpellationer, man mailar dem till
styrIT. Motionskanalen används för att få input på sin motion.

∗ Fråga: (Jonte) Kan ni ge ett exempel på vad en motion skulle kunna vara?
∗ Svar: Det kan vara kring ett beslut som styrelsen har tagit. Något som man vill att
styrelsen ska ta sig tid att tänka på och sen svara på.

– Mötet öppnar upp för diskussion
∗ (Drake) Interpellationer kan ha större syfte då styrelsen är ”längre bort”.
∗ (Snek) Interpellationer lämnas sällan in, ett bra exempel på hur en interpellation är
den från LP 2 2019.

∗ Fråga men inte till någon specifik: (Krut) Kan man lämna in en anonym inter-
pellation?

∗ Svar fast Snek skrev upp sig på talarlista för att svara Stadgarna är bara typ
en handbok. Just nu är det väldigt luddigt utöver att styrelsen ska svara på dem.

• Interpellation om censur
– Love Lindqvist föredrar interpellationen.
– Carl Toreborg föredrar styrITs svar.
– Frågor till styrIT

∗ Fråga: (Åskan) Har ni någon plan för att försöka förhindra liknande händelser i
framtiden?

∗ Svar: (Watt, efter att ha diskuterat med sitt styrIT) Nej, men vi har blivit mer
medvetna om det efter detta.

∗ Fråga: (Knuten) Som skrivare om interpellationen vill jag monologa med en avslu-
tande fråga. Det borde finnas en praxis om hur kommunikation i slacken ska ske. Vad
tycker du?

∗ Svar: (Watt) Notera att jag svarar som styrIT. Det är absolut jätterimligt.
– Mötet öppnar upp för diskussion

∗ (Snek) Oavsett vad som nämns här finns det ett syfte med att enskilda personer kan
ta bort meddelanden från slack.
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∗ (Prince) Vi har ett sätt vi hanterar incidenter på. Detta kom inte in som en incident.
Om det är en incident så informerar vi alla parter, annars stannar det internt.

∗ (Knuten) Jättebra svar men Snek ställde inte en fråga, han yttrade sig, vad tycker du
om det?

∗ (Snek) Jag tar replik, vi är i diskussion.
∗ (Casino) Streck i debatten?
∗ Streck i debatten
∗ vi går tillbaka till att Carl Toreborg föredrar styrITs svar.

– Frågor till styrIT på andra punkten
– Carl Toreborg föredrar tredje punkten av styrITs svar.
– Frågor till styrIT på tredje punkten

∗ Fråga: (Ball) Det finns tillfällen då det är rimligt att meddelanden tas bort men det
finns inte nedskrivet någon praxis på vad som får/inte får skrivas i slack. Tänker styrIT
skapa någon form av guide på vad som får skrivas i slack?

∗ Svar: (Watt) Jättebra fråga. Det finns inga planer på det just nu, men det finns inte
en introduktion till Slack just nu. Det är absolut något vi ska titta vidare på.

∗ Fråga: (Knuten) Finns det någon tanke om att man i nuläget inte meddelar personer
vars meddelanden tas bort att deras meddelanden tas bort, borde man kanske göra
det?

∗ Svar: Som jag nämnde tidigare håller vi på att diskutera hur sånt här ska hanteras,
och detta var bra input.

∗ Svar: (Prince) När vi tar bort ett meddelande som styrelse så brukar vi skriva det till
personen. Just denna incident skedde lite inofficiellt.

– Diskussion
∗ (Snek) Jag vill poängtera att även fast svaret är bra så är det viktigt att det tas upp.

§17 Propositioner – 19:47
(a) Proposition Stadgeändring Valberedning (Andra läsningen)

• Samael ’Prince’ Pooyan föredrar Propositionen.

• Mötet öppnar upp för frågor till styrIT’23.
• Mötet går till diskusson.

Mötet beslutar:
• att bifalla propositionen i sin helhet. Beslut

(b) Proposition om uppdelning av arbetsgrupper
• Eric ’Göken’ Persson föredrar Propositionen.

• Mötet öppnar upp för frågor till styrIT’23.
• Mötet går till diskusson.

– (ϕ) Det är en jättebra proposition men jag tycker att några saker behöver förtydligas.
– ϕ lägger ändringsyrkande 1: att ändra följande att-sats från: ätt under §9.1 Införande

lägga till: ”Införandet av projektgrupper beslutas av sektionsmötet. Projektgruppens
uppdrag och antal medlemmar ska då fastställas.” till: ätt under §9.1 Införande lägga
till:”Införandet av projektgrupper beslutas av sektionsmötet. Projektgruppens uppdrag,
budget och antal medlemmar ska då fastställas.”
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– (Åskan) Det kan vara svårt att veta budget och dylikt innan projektet startar, jag vill
att budget ska presenteras på mötet efter istället för samma möte som arbetsgruppen
skapas.

– (Snek)
– (ϕ) Jag vill förtydliga att budgeten inte rör projektets budget utan budget för pro-

jektgruppen till saker som teambuilding och arbetsmat.
– (Åskan) Jag vill dra tillbaka mitt ändringsyrkande.
– (Watt, ordningsfråga) Är vi i möte eller diskussion? - Diskussion.
– (Knuten) Borde inte även projektgrupper få matbudget?
– (Göken) Som vi ser det så behöver projektgrupper inte det som standard då arbetet

oftast är mindre, som kaffegruppen.
– (Göken, ordningsfråga) Har inte styrIT möjlighet att jämka sig?
– styrIT jämkar sig med ändringsyrkanden.

• Mötet går till beslut
Mötet beslutar:
• att bifalla propositionen med ändringsyrkanden. Beslut

(c) Proposition om reglementesändring för sektionsmötet
• Ida ’Ide’ Dahl föredrar Propositionen.

• Mötet öppnar upp för frågor till styrIT’23.
• Mötet går till diskusson.

– (Knuten) Senare is now. Man borde föredra den digitala talarlistan, inte se den som
likvärdig med handuppräckning.

– (Drake) Tänk om vi vill ha en analog talarlista.
– Tystnad.
– Mötet skrattar.
– (Prince) Du får gärna göra en motion om detta.
– (Replik av Knuten) Vi borde föredra talarlistan.
– (Snek) Hur formellt vill vi göra streck i debatten, räcker det med att talman frågar?

• Mötet går till beslut
Mötet beslutar:
• att bifalla propositionen i sin helhet. Beslut

(d) Proposition om införande av aspningspolicy
• Samael ’Prince’ Pooyan föredrar Propositionen.

• Mötet öppnar upp för frågor till styrIT’23.
– Fråga: (Casino) Vad skulle ni säga är nivån för att någon ska få aspningsförbud, finns

det någon skala?
– Svar: (Prince) Påföljder som står i policyn är saker som styrelsen bestämmer, svårt

att säga ett konkret exempel,m en det är om man bryter mot allvarliga regler på
allvarligt sätt. En engångsförteelse kan i första hand leda till en varning.

• Mötet går till diskusson.
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– (Åskan) Det vore en hyfsat bra idé att kolla på hur valberedningen gör för att välja
vilka de nominerar.

– (Drake) När är man asp?
– (Replik styrIT via Prince) Vi vill inte skriva konkret vad en asp är, det är lite löst

enligt oss. Det kan ändras från situation till situation.
– (Snek) Vi har diskuterat ett ändringsyrkande, men som nuvarande är det inte den

versionen som ligger uppe, skulle styrIT vilja förklara vad de vill ändra?
– Prince presenterar ändringsyrkande.
– styrIT lägger ändringsyrkande 1:
– styrIT skickar ändringsyrkande till Drake, Drake jämkar sig med ändringsyrkande 1 .

• Mötet går till beslut
Mötet beslutar:
• att bifalla propositionen med ändringsyrkanden. Beslut

§18 Motioner – 20:13
(a) Motion om direktjustering (Andra läsningen)

• Erik ’Knuten’ Henriksson föredrar motvilligt motionen.
• Carl ”Watt” Toreborg föredrar styrITs svar.
• Mötet öppnar upp för frågor till styrIT.
• Mötet öppnar upp för frågor till Motionären.

– Fråga:(Prince) Varför står det styrIT
– Svar: (Drake) Jag vet inte varför men det är en redaktionell ändring.

• Mötet går till diskusson.
• Mötet går till beslut om motionen i sin helhet.

Mötet beslutar:
• att bifalla motionen i sin helhet. Beslut

(b) Love Lindqvist ajournerar mötet för en fikapaus+
(c) Love Lindqvist frågar FikIT om de är okej med det? (De är okej med det)
(d) Paus i 30 minuter
(e) Drake tar över som talman och bestämmer att vi tar en kort paus

Snek kommer in och bankar med megahammaren
(f) Motion om ordförande i valberedningen

• Max ’Krysset’ Hagman föredrar motionen.
• Mötet öppnar upp för frågor till Motionären.
• Carl Toreborg föredrar styrITs svar.
• Mötet öppnar upp för frågor till styrIT.
• Mötet går till diskusson.

– (Puls) Ordförandeposten bör vara kvar.
– (Drake) Håller med föregående talare.
– (Krysset) Finns inget behov av att en ordförande går på ordförandemötena. Utan en

ordförandepost kan det ansvaret delas på alla ledamöter, annars hamnar alla extra-
uppgifter på en person.
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– (Blip) *Blip sammanfattar vad som diskuterats på slacken. Hur ser ni på det sociala
ansvaret som en ordförande har?

– (Replik av Krysset) Valberedningens arbete är rätt annorlunda från andra kommittéer.
Den sociala aspekten spelar roll, men det är inte lika påverkande som att ex. arra en
gasque.

– (Lori) Kan någon från revisorerna ge insikt i hur det är att inte ha en ordförande?
– (replik från revisorern) Det brukar bli att en person tar på sig att ha en sammankal-

lande roll.
– (Prince) Jag håller med, valberedningen kan internt bestämma hur man sköter ansva-

ret. Det finns inte ett starkt behov av ordförande.
– (Drake) Inget hindrar internt att göra delegeringar från ordförandeposten ändå.
– (Casino) En ytterst ansvarig utåt är inte relevant, jag ser inte hur det behövs för

valberedningens verksamhet.
– (Krysset) Står t.o.m i kontinuiteten att inte gå på ordf-möten för att det är onödigt.

• Mötet går till beslut om motionen i sin helhet.
• Love Lindqvist använder den stora klubban för den lilla klubban är försvunnen.

Mötet beslutar:
• att bifalla motionen i sin helhet. Beslut

Snek ajournerar mötet i jakt efter sin vanliga hammare.
Snek bankar sin megahammare och valberedningen summonar den vanliga hammaren.
Watt kommer med en väldigt bra meme, mötet skrattar.

(g) Motion om separat PR och separat Rustmästeri
• Prince informerar om att it was never that serious och var snälla<3
• P.R.I.T.’23 föredrar motionen.
• Mötet öppnar upp för frågor till Motionärerna.

– Fråga:(Öst) Tänker ni att den ena mer kommer bli en patetkommitté?
– Svar: (Chrono) Det är svårt att se i förväg, men vi har sett ett högre intresse av rust

hos folk som är pateter i annat.
– Fråga:(Tantan) Har ni pratat om detta med P.R.I.T.’24 och vad tycker de om detta?
– Svar: Vi har ett samförstånd med P.R.I.T.’24 om detta.

• Carl Toreborg föredrar styrITs svar.
• Mötet öppnar upp för frågor till styrIT.

– Fråga:(Love Lindqvist) Om man skulle vilja ha mer data, var kan man hitta detta?
– Svar: I motionskanalen finns det mer.

• Mötet går till diskusson.
– (Drake) Vad var det jag skulle säga? Jag är fundersam över söktrycket på sektionen

överlag. Jag tycker vi har ett litet kommittéöverskott, det finns ett syfte att dela på
P.R.I.T. men vi borde se över vilka kommittéer vi har.

– (Snek) (som rustpatet) Jag vill lyfta att det är skillnad på intresse, söktryck och
problemet att för många kommittéer finns, och att folk dubbelsitter.

– (Casino) Det är en bra poäng att kostnaden och söktrycket är värt att tänka på. Dock
är det mer värt att se över antalet platser i andra kommittéer istället för att inte
splittra P.R.I.T.
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– (Ide) Jag har hört fler säga att de hellre sitter P.R.I.T. för att det är kombinerat PR
och rust, än motsatsen. Allmänt är det den svåraste kommittén att fylla, även om vi
lyckats tre år i rad.

– (Öst) Jag har hört mycket prat om att avveckla kommittéer men aldrig ett konkret
förslag, har ni några exempel?

– (Drake replik) Ett exempel hade varit att slå ihop MrKIT och Cloudlords till en
Lindholmenkommitté, man kan göra väldigt mycket med ett fåtal drivna individer.
Kommittéer som digIT kan klara av sitt åläggande på betydligt färre platser än idag,
dock finns det inget som säger att när platser i andra kommittéer försvinner så ökar
trycket på andra.

– (Låke) Om man sitter i fler saker åt gången så sjunker ambitionsnivån gentemot minst
en av de kommittéerna.

– (Knuten) Jag tycker att styrITs statistik är missvisande, söktrycket på relaterade
kommittéer är 100%. Vad styrIT räknar som kommittéer skiljer sig från vad de flesta
andra sektioner räknar, siffrorna är på så vis inflerade (?) jämfört med dessa.

– (replik styrIT) Statistiken vi tog fram var baserat på det vi kunde hitta från andra
sektioner. Vi hade en av de bättre fördelningarna.

– (replik styrIT fortsättning) Ja, vår statistik är på så vis missvisande, vi valde dock att
visa allt för att annars skulle folk klaga på att vi inte räknade med vissa grupperingar.

– (replik Knuten) Jag är för statistiken! Jag ville bara poängtera mina åsikter kring det.
– (Blip) Utöver det som Ide sa så har rustchefsposten i P.R.I.T. vart svår att fylla. Det

har inte alltid funnits intresse för en rustchef.
– (Tabbi) Folk går på arrangemangen som görs och det verkar finnas människor som

vill sitta i dessa kommittéerna som diskuterar, det är värt att testa ha ett separat
rustmästeri.

– (Tantan) Motionärerna sa att måste inte hinna göra rust- eller PR-delen utförligt, och
det håller jag inte med om. Det går att få en hälsosam blandning av båda utan att
helt förkasta den andra delen.

– (Frögg) Jag upplever att ganska många säger att de är sugna att sitta i ett enbart
rustmästeri men eftersom PR och rust sitter ihop är vissa avskräckta från att söka.
Ja, det kanske är färre som söker till en början men det finns inget som tyder på att
söktrycket inte skulle öka med tiden.

– (Prince) Jag tycker att det är relevant at diskutera söktryck. Vi måste spekulera lite,
om detta ska gå igenom så ska det göras ordentligt och ge det ett ärligt försök isåfall.
Ifall vi skulle dela upp det skulle det ta lång tid till att P.R.I.T. skulle sättas ihop
igen. Det här borde gå igenom två läsningar så folk får mer betänketid.

– (HOM BRE) Det är kul att switcha upp grejer ibland. Vad är den primära fördelen
med att gör adethär förutom att det är lite kul. Är det ett stort problem i nuläget,
jag tänker mig att största motiveringen är att P.R.I.T. och snickerIT ska hinna göra
mer saker men är det värt med tanke på hur mycket problematik det verkar som att
det kan skapa?

– (replik motionärer) Tanken uppstod i att arbetsbördan var hög och man måste prio-
ritera. Det är gött att hinna med mycket. Man får större valmöjlighet i vad man vill
sitta i.

– (Åskan) Jag håller med om att det borde vara en andra genomläsning. Då hinner vi
undersöka huruvida människor faktiskt är sugna på att sitta i ett enbart rustmästeri
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eller enbart PR.
– (Drill) Om man vill ha två uppläsningar, borde det göras ett ändringsyrkande nu?
– Drill lägger ändringsyrkande 1: att lägga till Motionen kräver två läsningar på efter-

följande sektionsmöten som båda blir bifallna för att gå igenom.”
– (Watt) Jag har en generell sak jag tänker på. Det har funnits en viss problematik

kring att P.R.I.T. ses som en städkommitté, hur skulle detta påverkas om det fanns
ett rustmästeri som själva inte arrangerar arrangemang som pubrunda men som ändå
har översyn av städ och dylikt?

– (Drake) Jag tycker om två läsningar. Jag hade velat se styrIT rota lite mer i söktrycks-
situationen på sektionen och se något presenteras till nästa möte.

– (Replik från styrIT) Rust är generellt sett en mer oattraktiv kommitté.
– (Prince) Jag vill fråga SO på SU-möten om hur det ser ut på andra sektioner gällande

rust/PR och söktryck, men det mötet är på måndag.
– (Smaug) Det kan vara intressant att veta hur andra sektioner ser på rust. Jag har

suttit i en annan PR/rust-kommitté och vi sågs inte som en städkommitté på samma
sätt som på IT.

– (Snubben) Jag tror man inte hade uppfattats som bara en städkommitté.
– (Snek) När jag satt i P.R.I.T. hade jag önskat att det fanns mer tid till rust. Efter

ett år i P.R.I.T. gick jag direkt vidare till ett annat enbart rustmästeri för att jag
inte känner jag fick utlopp för mitt rustande i P.R.I.T., jag vet också att detta inte är
något helt ovanligt utan ganska många önskar att P.R.I.T. skulle ha mer tid till rust.

– (Ide) Jag har rotat i tidigare mötesprotokoll där P.R.I.T.’19 frågar om de får avsyna
Hubben. Jag tycker systemen vi har haft angående avsyning har funkat. Man behöver
inte lägga så mycket effort på vår lilla sektionslokal. Ett ”turkost Delta” är nog ingen
som vill ha.

– (Blip) Jag vill börja med att nämna att mycket av diskussionen handlar om hur
avsyningar sker, något som redan nu varierar väldigt mycket över år, detta är inget
som motionen egentligen berör. Med ett enbart rustmästeri har det på vissa andra
sektioner hänt att rustmästerit blivit väldigt stränga och att många undviker att göra
saker i sektionslokalen eftersom städ och annat blir för tidskrävande.

– (Tantan) Även på typ Z så har deras rust en negativ bild. Det är en viktig poäng att
rustkommittéer i allmänhet har en existerande identitet, och maskulin speciellt. Jag
tror en extern bild som det hade motverkat att kvinnor söker sig till IT.

– (Ves) Jag har gått data ett år och har lite uppfattning om hur dRust ser ut. Det
finns en viss bild av att de är väldigt hårda. Detta leder till att många inte tycker
jättemycket om rustmästerit.

– (Puls) Min känsla från diskussionen är att man förutsätter att P.R.I.T. ska bli dräggigt
och SnickerIT ska bli hängigt.

– (Fox) Jag vill lägga till att splittringen kan framtidssäkra sektionen lite, ökade an-
svarsområden såsom en sektionsbil skulle lätt kunna läggas till rustmästerits ansvar.

– (Knuten) Det snackas mycket om städkommitté, och det är ju inget man menar seriöst,
även om jag sagt det själv. Just nu låter det som att vi ska göra det till en kommitté
som ska ha kul och en som ska bli grabbar som avsynar.

– (Snek) Jag är Snek nu, inte talman. Grupprummet är ett tecken på att det finns
många på sektionen som inte vill arra stora arr men som fortfarande är taggade på

Love Lindqvist
Mötesordförande

Oscar Palm och Ju-
lia Böckert
Sekreterare

Ida Åberg
Förste justerare

Tabita Tengblad
Andre justerare



Teknologsektionen Informationsteknik
Organisationsnummer: 857209-9524
En del av Chalmers Studentkår

Mötesprotokoll – Sektionsmöte LP3
2024-02-22, 17:31 - 04:29

Sida 16 av 137

att rusta upp i sektionslokalen. Varför tror vi att en ändring som denna leder till att
rustmästerit blir hängiga men att vi inte oroar oss för att P.R.I.T. just nu inte kommer
bli ett turkost DP?

– (Katt) Visst, man kanske ser P.R.I.T. som städkommitté, men folk städar inte i Hub-
ben allmänt. Finns det en kommitté som får avsyningsansvar så kanske det blir bättre.
Det blir inte automatiskt att folk kommer söka till en kommitté bara för att man lägger
till den. Se på ArmIT som inte har nomineringar till exempel.

– (Wiken) Det jag allmänt känner om kulturargumentet är att det är ju de sittande
som bestämmer kulturen, vi i sektionen bestämmer på många vis hur kulturen i en
kommitté kommer se ut.

– (Fredag) P.R.I.T. är idag lite av en städkommitté, det kommer med lokalansvariga.
Rustdagarna spenderas lite med att städa områden som ingen annan städar, och det
kanske blir ännu mer så om någon kommitté får bara lokalansvar.

– * Love Lindqvist frågar motionären om de jämkar sig med ändringsyrkandet.
– Motionärerna jämkar sig ej med ändringsyrkandet.
– (Prince) P.R.I.T. idag är redan ganska maskulint, jag ser inte att denna splittring skul-

le leda till en ökad maskulinitet, utan mycket handlar om hur vi PR:ar detta. P.R.I.T.
idag hänger mycket med både PR och rust, om de splittras kommer de respektive inte
umgås med den andra typen av kommitté och kultur, detta kan ganska snabbt leda
till att kulturen ändras så att rustmästerit blir mycket hårdare medan PR blir lösare,
dock är detta bara spekuleringar och det är inget som säger att nästa P.R.I.T. inte
kommer börja sticka iväg åt något av de hållen.

– (Skepparn) Vi hängde mest med PR-kommittéer, men jag skulle säga att PR-kommittéer
är jättejobbiga, även fast det skiljer sig. Rustkommittéer är generellt lugnare.

– (Frögg) Det har förts mycket diskussion av städ och avsyningar. Mycket av den rust
P.R.I.T. hinner med just nu är just städ, om det sker en splittring kan nog rustmästerit
hinna med mer rust och bilden av att allt de gör är att städa kan nog med tiden
försvinna.

– (Snubben) Det här är en splittring som kommer förr eller senare, eftersom master-
studenter kommer hit i framtiden. För mig är det en fråga om att splittra nu eller
sen?

– Love Lindqvist yrkar om streck i debatten eftersom diskussionen inte verkar komma
framåt.

– Watt frågar om folk känner att de vet vad de vill rösta på
– Diskussion om streck i debatten

∗ (Öst) Det är svårt att boka hubben redan nu, en till kommitté kan leda till att det
blir ännu svårare att göra saker i hubben.

∗ (Knuten) Det snackas lite om vad som är tänkt att SnickerIT eller P.R.I.T. ska göra.
∗ (Prince) Rimligt med streck i debatten eftersom folk verkade säkra på vad de ska
rösta på.

∗ (Åskan) Det finns viktigare saker att diskutera än det som pratas om, diskussionen
går åt fel håll så det är bättre att bara avsluta diskussionen. Mer relevanta frågor
kan tas upp på nästa genomläsning.

– Mötet går till beslut om streck i debatten.
∗ Streck i debatten.
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– (HOM BRE) Många bra idéer, jag tror att det är bra att prata om kultur och det visar
en medvetenhet om att något antagligen kommer hända med kulturen som existerar
just nu. Är många rädda för att kulturen kommer bli dräggigare/macho visar det ändå
att vi är oroliga över detta. Jag ser fler inte bra grejer än bra grejer med detta.

– (Blip) Det finns många P.R.I.T. som inte vart tillräckligt ambitiösa kring rust, men
på senaste år har det varit tvårtom. Hubben som den är idag och som den rustas är
tillräckligt. Jag vill fråga P.R.I.T.’24 vad de tycker om motionen?

– (Replik P.R.I.T.’24) Vi är kluvna. Det finns många för och nackdelar med detta, jag
(Kajen) tycker det är en bra idé. Det finns många rustprojekt vi vill göra men som
vi inte har tid för. Våffeltältet under pubrundan kan gå till ett rustmästeri så att det
inte blir en enbart städkommitté. Frögg fortsätter replik Många i P.R.I.T. tycker om
att det är en blandning men vi skulle få mer gjort om en splittring skedde.

– (Öst) När masterstudenterna kommer hit så tror jag inte att PR kommer få mer att
göra. En anledning att splittra P.R.I.T. är att PR-delen vill arra mer, men tycker folk
att det behövs fler arr för gemene teknolog, eller räcker det som det är?

– Knuten klagar på att vi drog streck i debatten.
– (Flax) Jag vet inte vad som kommer hända med ändringen men jag jag förstår inte

heller vad rust skulle få för uppgifter utöver städ/avsyning. Jag förstår inte riktigt
varför det behövs en splittring.

– Love Lindqvist läser upp lite av motionen igen som sakupplysning.
– (Skepparen) sexIT arrar CM-gasque. Om P.R.I.T. splittras skulle PR ha mer tid att

planera pubrundor och dylikt och öka kvalitén av dessa.
– (Snek) Vi har inte diskuterat vad PR ska göra. Ett förslag är att hyra en hörsal och

ha myskväll. Som svar på Blip - det har gått upp och ner med prio på rust vs PR men
att rustmästeriet har i huvudsak att bevara Hubben, för det är ett arbete i sig. Som
sittande rust vars arbete går ut på avsyningar så är vi fortfarande kompisar med alla
vi deppar stora summor pengar.

– (Drill) Jag yrkar på sluten votering om motionen.
– (Frögg) Håller med.
– (Casino) Det tog 2-3 månader att skaffa nya soffor till hubben eftersom P.R.I.T. har

för mycket annat att göra. Med en mer fokuserad kommitté hade detta kunnat göras
snabbare. Att mer ambitiösa projekt görs med hubben tyder på att sektionen är sugen
på att rusta mer. Blip kan få en replik.

– (Blip replik) Min punkt var att kolla historiskt hur många av P.R.I.T. som har haft
hög ambition för rust. Traditionellt kommer kanske den trenden kommer gå ner.

– (Replik Casino) Det går inte att avgöra om det är en trend som kommer fortsätta öka
eller om sektionen om några år inte alls är taggade på detta.

– (Prince) När det gäller PRs workload - Hubben är väldigt fullbokad. Fysiskt finns det
inte så mycket rum för att göra mer. De flesta roller i P.R.I.T. har redan PR-relaterade
poster. Jag kan se att ett problem kan uppstå gällande kontinuitet. Det kanske är värt
att gå ur streck ur debatten.

– (Love Lindqvist) Vi ska nu diskutera upphävande av streck i debatten.
– Beslut om streck i debatten.

∗ Vi stannar kvar i strecket
– (Ide) Jag äter kakor
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– (Ide) Hej allihopa! Mötet svarar hej Ide. Många P.R.I.T. gör väldigt stora rust. Att
inte lika mycket hanns med på förra rustdagen beror på att det var årets P.R.I.T.s
första rustdag, med tiden lär man sig vad som hinns. Jag tror inte att ett separat
rustmästeri skulle hinna med mer rust, eftersom hubben redan är fullbokad finns det
inte mycket plats för mer rust. Om ett tag kommer studenterna från Lindholmen flytta
hit och då kommer Cloudlords bli redundant, kanske värt att vänta ett tag och göra
om Cloudlords till ett rustmästeri då.

– (Syntax) Jag vill veta hur övergången från en till två kommittéer kommer ske? Om
detta går igenom, måste vi direkt fylla en till kommitté?

– (Snubben) Prince tog upp kontinuitet, vår kontinuitet är svår att hitta vad man letar
efter. Om P.R.I.T. splittras tror jag kontinuiteten blir lättare att hitta i.

– (Smaug) Det finns en poäng att splittra kommittéerna arbetsmässigt. Ekonomi och
söktryck etc. ska tas i beaktning. Det finns också i motionen sagt vad respektive
kommitté ska göra, och de kommer inte ha lite att göra. Jag tycker inte att det finns
något stort rustprojekt att göra varje år. Sen vill jag påpeka att Herr Pez inte är en
PR-post specifikt.

– (TanTan) Jag tycker mycket klokt har sagts. Hur tror styrIT att sektionens ekonomi
kommer påverkas av en splittring av P.R.I.T. till ett PR och ett rustmästeri?

– (Replik styrIT) Det kommer vara 4 personer till som kommer kosta en summa. Man
hade delat upp P.R.I.T.s budget på de båda kommittéerna. Ovve, arbetsmat och
teambuilding kommer vara separat för båda kommittéerna såklart.

• Mötet går till beslut om Ändringsyrkande 1.
Mötet beslutar

– att bifalla ändringsyrkande 1. Beslut
• Mötet går till beslut om motionen i sin helhet.

Sluten votering
Mötet beslutar:
• att bifalla motionen i sin helhet. Beslut

Mötet ajourneras i 10 minuter.
Casino ställer sig upp och meddelar att han inte vill vara ordförande

(h) Diskussion om inval valberedningen
• (Casino) Jag yrkar för att lägga till inval till ordförande valberedningen i dagordningen.
• (Åskan) Kan vi lägga det senare? svar: Helst inte men ja.

Mötet beslutar
• att lägga till inval till valberedningsordförande i dagordningen Beslut

§19 Personval – 23:09

(a) Valberedningen – 23:09
• Ordförande

– Max ’Krysset’ Hagman nominerar sig till ordförande i Valberedningen, presenterar sig,
svarar på frågor från sektionsmötet och lämnar sedan lokalen.

– Mötet går till diskussion
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– Mötet går till beslut.
Mötet beslutar:

– att välja in Max ’Krysset’ Hagman till ordförande i Valberedningen. Beslut

(b) FlashIT’24/25 – 23:13
• Ordförande – 23:13

– Oliver ’Stark’ Anderzén & Erik ’Göken’ Persson nominerar sig till ordförande i Flas-
hIT’24/25, presenterar sig, svarar på frågor från sektionsmötet och lämnar sedan lo-
kalen.

– Valberedningen ger sitt utlåtande om de sökande.
– Mötet öppnar upp för frågor till valberedningen.
– Mötet går till diskussion
– Mötet går till beslut. Sluten votering begärs.

Mötet beslutar:
– att välja in Oliver ’Stark’ Anderzén till ordförande i FlashIT’24/25. Beslut

• Kassör – 11:56
– Isac ’Fox’ Snecker, Erik ’Fogel’ Fogelstrand nominerar sig till kassör i FlashIT’24/25,

presenterar sig, svarar på frågor från sektionsmötet och lämnar sedan lokalen.
– Valberedningen ger sitt utlåtande om de sökande.
– Mötet öppnar upp för frågor till valberedningen.
– Mötet går till diskussion
– Mötet går till beslut. Sluten votering begärs.
– Krysset delar sin hotspot
– (Krysset) Lösenordet är ’superyeet’

Mötet beslutar:
– att välja in Isac ’Fox’ Snecker till kassör i FlashIT’24/25. Beslut

Mötet ajourneras i 10 minuter.

• Ledamot
– Isac ’Huffla’ Jason, William ’Aurit’ Åkerström, Nicole ’Nickan’ Berginge, Erik ’Puls’

Andreasson, Hampus ’Stenen’ Andersson, David ’Pixeln’ Lewis, Simon ’Knatte’ Berg-
ström, Adrian ’Yack’ Danielsson, Erik ’Fogel’ Fogelstrand, Filip ’Filur’ Lundberg, Linn
’Jinx’ Lindgren, Erik ’Göken’ Persson nominerar sig till ledamot i FlashIT’24/25, pre-
senterar sig, svarar på frågor från sektionsmötet och lämnar sedan lokalen.
Hela styrIT börjar fnissa okontrollerbart

– Valberedningen ger sitt utlåtande om de sökande.
– Mötet öppnar upp för frågor till valberedningen.
– Mötet går till diskussion
– Mötet går till beslut.Sluten votering begärs.

Mötet beslutar:
– att välja in Linn ’Jinx’ Lindgren,Nicole ’Nickan’ Berginge,David ’Pixeln’ Lewis, Simon Beslut

’Knatte’ Bergström till ledamot i FlashIT’24/25.
Mötet ajourneras i 10 minuter.
Justering av röstlängd
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• 72
(c) armIT’24/25 – 02:22

• Ordförande – 02:22
– Agnes ’Meister’ Boman nominerar sig till ordförande i armIT’24/25, presenterar sig,

svarar på frågor från sektionsmötet och lämnar sedan lokalen.
– Valberedningen ger sitt utlåtande om den sökande.
– Mötet öppnar upp för frågor till valberedningen.
– Mötet går till beslut

Mötet beslutar:
– att välja in Agnes ’Meister’ Boman till ordförande i armIT’24/25. Beslut

• Kassör – 02:26
– Nadia ’Pufflan’ Farias nominerar sig till kassör i armIT’24/25, presenterar sig, svarar

på frågor från sektionsmötet och lämnar sedan lokalen.
– Valberedningen ger sitt utlåtande om den sökande.
– Mötet öppnar upp för frågor till valberedningen.
– Mötet går till diskussion
– Mötet går till beslut.

Mötet beslutar:
– att välja in Nadia ’Pufflan’ Farias till kassör i armIT’24/25. Beslut

• Sekreterare – 02:32
– Ida ’Borcken’ Borck nominerar sig till sekreterare i armIT’24/25, presenterar sig, svarar

på frågor från sektionsmötet och lämnar sedan lokalen.
– Valberedningen ger sitt utlåtande om den sökande.
– Mötet öppnar upp för frågor till valberedningen.
– Mötet går till diskussion
– Mötet går till beslut.

Mötet beslutar:
– att välja in Ida ’Borcken’ Borck till sekreterare i armIT’24/25. Beslut

• Oklarheter kring om sekreterare inkluderas i ledamöter eller ej uppstår.
• Mötet beslutar att ArmIT behöver minst 1 ledamot utöver de tre invalda posterna.
• Ledamot – 23:13

– Ingen ställer sig upp
– ArmIT ledamot bordläggs

(d) DatE-IT’24 – 02:45
• Ledamot

– Gustav Odinger, Abdullah Daboul nominerar sig till ledamot i Date-IT’24, presenterar
sig, svarar på frågor från sektionsmötet och lämnar sedan lokalen.

– DatEIT-valberedningen gör sitt utlåtande om de sökande.
– Mötet öppnar upp för frågor till valberedningen.
– Mötet går till diskussion
– Mötet går till beslut.
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Mötet beslutar:
– att välja in Gustav Odinger, Abdullah Daboul till ledamot i DatE-IT’24. Beslut

(e) frITid’24/25 – 03:00
• Ordförande – 03:00

– Pontus ’Wiken’ Wikström nominerar sig till ordförande i frITid’24/25, presenterar sig,
svarar på frågor från sektionsmötet och lämnar sedan lokalen.

– Valberedningen ger sitt utlåtande om den sökande.
– Mötet öppnar upp för frågor till valberedningen.
– Mötet går till diskussion
– Mötet går till beslut.

Mötet beslutar:
– att välja in Pontus ’Wiken’ Wikström till ordförande i frITid’24/25. Beslut

• Kassör – 03:09
– Oskar ’Anders’ Andersson nominerar sig till kassör i frITid’24/25, presenterar sig,

svarar på frågor från sektionsmötet och lämnar sedan lokalen.
– Valberedningen ger sitt utlåtande om den sökande.
– Mötet öppnar upp för frågor till valberedningen.
– Mötet går till diskussion
– Mötet går till beslut.

Mötet beslutar:
– att välja in Oskar ’Anders’ Andersson till kassör i frITid’24/25. Beslut

• Ledamot
– Sondre ’Bo-Rolf’ Fransson nominerar sig till ledamot i frITid’24/25, presenterar sig,

svarar på frågor från sektionsmötet och lämnar sedan lokalen.
– Valberedningen ger sitt utlåtande om den sökande.
– Mötet öppnar upp för frågor till valberedningen.
– Mötet går till diskussion
– Mötet går till beslut.

Mötet beslutar:
– att välja in Sondre ’Bo-Rolf’ Fransson till ledamot i frITid’24/25. Beslut

Mötet ajourneras i 5 minuter.

(f) digIT’24/25 – 03:26
• Ordförande – 03:26

– Viktor ’Syntax’ Eriksson, Simon ’Casino’ Westlin Green nominerar sig till ordförande
i digIT’24/25, presenterar sig, svarar på frågor från sektionsmötet och lämnar sedan
lokalen.

– Valberedningen ger sitt utlåtande om de sökande.
– Mötet öppnar upp för frågor till valberedningen.
– Mötet går till diskussion
– Mötet går till beslut.

Mötet beslutar:
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– att välja in Viktor ’Syntax’ Eriksson till ordförande i digIT’24/25. Beslut
• Kassör – 03:40

– Wilmer ’Wolt’ Greppe nominerar sig till kassör i digIT’24/25, presenterar sig, svarar
på frågor från sektionsmötet och lämnar sedan lokalen.

– Valberedningen ger sitt utlåtande om den sökande.
– Mötet öppnar upp för frågor till valberedningen.
– Mötet går till diskussion
– Mötet går till beslut.

Mötet beslutar:
– att välja in Wilmer ’Wolt’ Greppe till kassör i digIT’24/25. Beslut

• Ledamot
– Simon ’Casino’ Westlin Green, Luqas ’Reach’ Lundahl, Rasmus ’Chrono’ Hulthe nomi-

nerar sig till ledamot i digIT’24/25, presenterar sig, svarar på frågor från sektionsmötet
och lämnar sedan lokalen.

– Valberedningen ger sitt utlåtande om de sökande.
– Mötet öppnar upp för frågor till valberedningen.
– Mötet går till diskussion
– Mötet går till beslut.

Mötet beslutar:
– att välja in Simon ’Casino’ Westlin Green, Luqas ’Reach’ Lundahl, Rasmus ’Chrono’ Beslut

Hulthe till ledamot i digIT’24/25.
(g) Revisorer – 04:01

• Revisor
– William ’Aurit’ Åkerström, Amanda ’Happy’ Jonés, Simon ’Knatte’ Bergström nomi-

nerar sig till revisor i revisIT’24/25, presenterar sig, svarar på frågor från sektionsmötet
och lämnar sedan lokalen.

– Mötet går till diskussion
– Mötet går till beslut.

Mötet beslutar:
– att välja in William ’Aurit’ Åkerström, Amanda ’Happy’ Jonés, Simon ’Knatte’ Berg- Beslut

ström till revisor i Revisorer.
(h) MrKIT’24 – 04:08

• Ordförande – 04:09
– Oscar ’Åskan’ Eklund nominerar sig till ordförande i MrKIT’24, presenterar sig, svarar

på frågor från sektionsmötet och lämnar sedan lokalen.
– Mötet går till diskussion
– Mötet går till beslut.

Mötet beslutar:
– att välja in Oscar ’Åskan’ Eklund till ordförande i MrKIT’24. Beslut

• Ledamot – 04:22
– William ’Aurit’ Åkerström nominerar sig till ledamot i MrKIT’24, presenterar sig,

svarar på frågor från sektionsmötet och lämnar sedan lokalen.
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– Mötet går till diskussion
– Mötet går till beslut.

Mötet beslutar:
– att välja in William ’Aurit’ Åkerström till ledamot i MrKIT’24. Beslut

(i) ArmIT ledamöter
• Ingen ställer sig.

§20 Övriga frågor – 04:25
(a) Utlottning av presentkort på STORE

§21 Mötets avslutande – 04:29
Mötet avslutas 04:29
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Lista över beslut
Mötet beslutar:

att Love Lindqvist väljs in till mötets ordförande. . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 3
att Oscar Palm och Julia Böckert väljs in till mötets sekreterare. . . . . . . . . . . . . . . . . . . 3
att Ida Åberg och Tabita Tengblad väljs in till mötets rösträknare tillika justerare. . . . . . . . . 3
att mötet är behörigt utlyst. . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 3
att lägga föregående mötesprotokoll till handlingarna. . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 4
att fastställa dagordningen med ändringsyrkanden. . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 4
att godkänna verksamhetsrapporterna i klump. . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 5
att lägga samtliga verksamhetsrapporterna till handlingarna. . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 6
att godkänna verksamhetsplan och budget för MrKIT 24. . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 6
att godkänna verksamhetsplan och budget för NollKIT 24. . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 7
att godkänna verksamhetsplan och budget för P.R.I.T.24. . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 7
att godkänna verksamhetsplan och budget för sexIT24 med ändringsyrkanden. . . . . . . . . . . 7
att lägga revisionsberättelsen till handlingarna. . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 8
att ansvarsbefria sexIT23 samt att föra verksamhetsberättelsen och den ekonomiska berättelsen

till handlingarna. . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 8
att ansvarsbefria sexIT22 samt att föra verksamhetsberättelsen och den ekonomiska berättelsen

till handlingarna. . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 9
att ej ansvarsbefria resten . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 9
att bifalla propositionen i sin helhet. . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 10
att bifalla propositionen med ändringsyrkanden. . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 11
att bifalla propositionen i sin helhet. . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 11
att bifalla propositionen med ändringsyrkanden. . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 12
att bifalla motionen i sin helhet. . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 12
att bifalla motionen i sin helhet. . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 13
att bifalla ändringsyrkande 1. . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 18
att bifalla motionen i sin helhet. . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 18
att lägga till inval till valberedningsordförande i dagordningen . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 18
att välja in Max ’Krysset’ Hagman till ordförande i Valberedningen. . . . . . . . . . . . . . . . . 19
att välja in Oliver ’Stark’ Anderzén till ordförande i FlashIT’24/25. . . . . . . . . . . . . . . . . 19
att välja in Isac ’Fox’ Snecker till kassör i FlashIT’24/25. . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 19
att välja in Linn ’Jinx’ Lindgren,Nicole ’Nickan’ Berginge,David ’Pixeln’ Lewis, Simon ’Knatte’

Bergström till ledamot i FlashIT’24/25. . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 19
att välja in Agnes ’Meister’ Boman till ordförande i armIT’24/25. . . . . . . . . . . . . . . . . . 20
att välja in Nadia ’Pufflan’ Farias till kassör i armIT’24/25. . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 20
att välja in Ida ’Borcken’ Borck till sekreterare i armIT’24/25. . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 20
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1 Verksamhetsrapporter
På följande sidor bifogas verksamhetsrapporterna för samtliga sektionens kommittéer och nämnder.
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Verksamhetsrapport ArmIT LP3
Allmänt
ArmIT har i vanlig ordning gått på möten och skött de vardagliga åtagandena. Utöver
detta och våra veckomöten har vi:

• Hållt aspning

• Haft möten med DAG och I-Armar om framtida samarbete

• Jobbat färdigt med ArmIT hemsidan

• Marknadsfört olika företagsevent

• Haft möten med Ericsson om framtida samarbete

• Börjat samarbete med BCG Platinion

• Annonserat lediga jobb

Arrangemang
Sen senaste ordinaie sektionsmöte har ArmIT arrangerat följande:

• 19/1 Asp-chillkväll

• 25/1 Asp-pokerkväll

• 2/2 Casinokväll

• 8/2 Asp-häng på J.A

• 13/2 Asp-Bowling

• 20/2 MEDIT Träff 3
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Verksamhetsrapport LP3
Cloudlords 23/24

Fokus den här LPn
Vid sidan av att fotfarande jobba på att forma vår verksamhet, har vi lagt mycket fokus
den här läsperioden på att skapa rutiner för The Cloud. Detta för att alla ska kunna ha
en trevlig upplevelse i The Cloud.
Vi har också satsat på att breda ut våra informationskanaler för att nå ut till flera
studenter.

The Cloud
Mycket fokus ligger fortfarande på att förbätrra The Cloud och göra den till en mysigare
sektionslokal så vi har bland annat:

• Skaffat anslagstavla

• Skaffat laddstation

• Kopplat upp TV och Switch så det är redo för utlåning

• Satte upp fina lappar i The Cloud med regler och rutiner

• Fixat i våra förvaringsskåp

• Skapt en Facebook sida

Internt
Vi har också lagt lite tid på internarbete som:

• Teambuilding

• Måla byxor
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Externt
Den häe läsperioden har vi också:

• Arrangera en pyssel-/myskväll i The Cloud

• Kontaktat Chalmers fastigheter för att göra förbätringar i The CLoud

• Undersökt möjligheten att måla IT-märket på Lindholmen
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Verksamhetsrapport digIT LP3
digIT har i vanlig ordning gått på möten och skött de vardagliga åtagandena. Utöver
detta har vi:

• Hållit workshops på tisdagar.

• Fortsatt konfigurering av ny server.

• Fortsatt utveckling på ett antal tjänster.

• Krishantering vid problem av våra tjänster.

• Kod & Vin

• Hållt aspning

• Vidare inredning av DASen
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Verksamhetsrapport EqualIT LP3
Allmänt
EqualIT har i vanlig ordning gått på möten och skött de vardagliga åtagandena. Utöver
detta och våra veckomöten har vi:

• Sett till att mensskydd finns i Hubbens alla tre toaletter

• Teambuildat internt

• Haft interna workshops

• Representerat EqualIT under Jämkvällar med JämK

Arrangemang
Sen senaste ordinarie sektionsmöte har EqualIT arrangerat följande:

• 12/12 Serverat mat på julmys

• 15/12 Arrangerat en julfilmkväll

• 14/2 Sålt och delat ut kärleksbrev och chokladhjärtan för att fira alla hjärtans dag

• 17/2 Arrangerat en karaokebrunch tillsammans med JämKfKb
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Verksamhetsrapport FanbärerIT
LP3

Allmänt
FanbärerIT har i vanlig ordning gått på möten och skött de vardagliga åtagandena.
Utöver detta och våra möten har vi:

• Representerat fanan på sektionsmötet lp2

• Haft teambuilding (väldigt trevligt).

Arrangemang
Sen senaste ordinaie sektionsmöte har FanbärerIT arrangerat/planerat följande:

• Arrangerat Julmyset lp2.

• Planerat inför vårbalen 2024.
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Verksamhetsrapport FlashIT LP3
Allmänt
FlashIT har i vanlig ordning gått på möten och skött de vardagliga åtagandena. Utöver
detta och våra veckomöten har vi:

• Fotograferat arrangemang på sektionen

• Fotograferat kommitteer

• Arrangerat aspning

• Sammarbetat med andra fotokommitteer

Arrangemang
Sen senaste ordinarie sektionsmöte har FlashIT arrangerat följande:

• 12/12 Arrangerat julmys med andra kommitteer på sektionen

• 30/1 Arrangerat asp-MilkShakePub

• 3/2 Arrangerat asp-sittning
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Verksamhetsrapport frITid
Allmänt
frITid har i vanlig ordning gått på möten och skött de vardagliga åtagandena. Utöver
detta och våra veckomöten har vi:

• Teambuildat internt i frITid, såsom att äta mat tillsammans och genomföra ett
gemensamt Escape Room.

• Arrangerat fredagsarrangemang i motionshallen.

• Arrangerat specialarrangemang utanför campus.

• Arrangerat aspning.

• Arrangerat omsits för pateter.

Arrangemang
Under läsperiod 3 har frITid arrangerat följande:

• 20/1 Laserdome

• 23/1 Intro- och planeringskväll för aspar

• 26/1 Vin-volleyboll i motionshallen

• 4/2 Asparnas specialarr, Bowling

• 9/2 Asparnas fredagsarr, Killerball och Spökboll

• 16/2 Pingis och badminton i motionhallen

• 23/2 Beachvolleyboll
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Verksamhetsrapport MrKIT LP3
Allmänt
MrKIT har i vanlig ordning gått på möten och skött de vardagliga åtagandena. Utöver
detta och våra veckomöten har vi:

• Hållit aspning inför fyllnadsval

• Börjat brainstorma mottagningen

• Börjat diskutera samarbete med andra kommittéer

• Diskuterat profilering och börjat designa märke

Arrangemang
Sen senaste ordinarie sektionsmöte har MrKIT arrangerat följande:

• 27/1 Escape room som del av aspning

• 10/2 Escape room som del av aspning

• 19/2 Lunchhäng som del av aspning
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Verksamhetsrapport NollKIT’24
LP3

Erik “Bob” Hakeröd Albert “Ponky” Sjöman
Oscar “Nurmi” Nurmi Torslund Julia “Hjälmer” Larsson
Rasmus “Blues” Jakobsson Gustav “Garfield” Hartwig
Atosa “Katt” Daneshvar-Minabi Lena “Wenji” Lang

Allmänt
NollKIT har gått på möten och skött de vardagliga åtagandena. Utöver detta och våra
veckomöten har vi:

• GDPR-Utbildning
Vi har gått på GDPR-utbildning som styrIT höll i.

• Profilering
Vi har fixat profilering i form av våra märken som PR-Chef har gjort. Vi har även
beställt, färgat, målat och tryckt våra ovvar så de är klara.

• Deltagit på överlämningen
NollKIT’23 höll i en fantastisk överlämning som vi fick delta på.

• Ohmsits
Vi fick både delta och puffa på Ohm-sittningen där många av våra pateter kom,
bl.a pateter från NollKIT’13.

• Puffat pubbrundan LP3
Vi fick äran att puffa P.R.I.T’24’s första pubrunda vilket var både väldigt roligt
och lärorikt! Alltid kul att hänga med P.R.I.T.!

• Varit på MK-utbildning
MK höll i en utbildning om vad det innebär att sitta i en Mottagningskommittée.
Vi fick bl.a diskutera i grupp om olika policyn och vad det innebär at hålla i en
mottagning. De gick även igenom lite av Mottagningens historia vilket var väldigt
intressant.

• Deltagit på Nollkick-off:en
Efter MK’s utbildning så höll MK’23 i en sittning på kvällen tillsammans med alla
andra NollK:n. Det var väldigt roligt att träffa andra NollK-medlemmar och även
få en inblick i de andra sektionernas sittnings-traditioner.

• Teambuilding
Vi har hållt i en del teambuilding, allt från att bara hänga med varandra och göra
olika roliga aktiviteter, som att gå på sittningar, till att hålla ”Individen”hemma
hos Nurmi.



Teknologsektionen Informationsteknik
Chalmers studentkår
Verksamhetsrapport LP3 P.R.I.T., 2024

Verksamhetsrapport LP3 P.R.I.T.
P.R.I.T. har i vanlig ordning gått på möten och skött de vardagliga åtagandena. Utöver
detta har vi:

• Arrangerat pub på pubrunda

• Haft teambuilding

• Färdigställt våra ovvar, profilering och märke

• Hållit i rustdag

• Hjälpt Zåg och Delta med deras aspning
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Verksamhetsrapport LP3
sexIT

Allmänt
sexIT har i vanlig ordning gått på möten och skött de vardagliga åtagandena. Utöver
detta och våra veckomöten har vi:

• Fixat overaller och profilering

• Individen

• Puffat K6:s Gasque

• SUS-utbildning – (David Sjöberg & Betty Teklay)

• Övriga utbildningar

Arrangemang
• Shrek Gasque

• ET-Rajj

• Øhlkubb varje måndag
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snIT 23/24
Verksamhetsrapport LP3

LP3 har till största delen bestått av vardagligt arbete, kursnämnder och planering för
Pedagogiska priset.

snIT har genomfört följande under läsperioden:

• Deltagit eller kommer att delta på kursnämnder för följande kurser:

– TDA498 Interaction Design Methodolody

– TDA594 Software Engineering Principles for Complex Systems

– TDA357 Databaser

– TDA553 Objektorienterad programmering och design

– TDA367 Objektorienterat programmeringsprojekt

– TDA452 Funktionell programmering

– FFY621 Fysik för ingenjörer

• Haft regelbundna veckomöten

• Har gjort inspring för kursenkäten

• Hållt ett kursenkätsfika

• Deltagit på möten med programledningen och kårens utbildningsutskott (UU)

• Planerat pedagogiska priset
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Verksamhetsrapport styrIT LP3

1 Projekt:
Vi har i början av denna läsperioden gått igenom hela verksamhetsplanen för att se hur
vi ska få färdigt alla punkter. Vi har börjat diskutera ifall vissa punkter är lite för lösa
och att vi behöver sätta upp tydligare mål för dem.

1.1 PR:
Denna läsperiod har vi jobbat vidare på projekt PR på en rad områden. En ny PR-
utbildning har tagits fram, liknande de utbildningar som hålls för ordförande och kassör,
samtigit har PR-mötena utvärderats i syfte att hitta förbättringsområden. För att nå
ut bättre till våra master-studenter har olika förslag diskuterats på pr-möte och en ny
anslagstavla har införskaffats till The Cloud.

1.2 Lindholmen
Vi har ej arbetat mer med denna punkten under läsperioden.

1.3 IT-Wiki:
Kontinuerligt arbete som vi fortsatt med.

2 Tema: Ekonomi
Arbetet med årsbokslut har fortsatt och är i det absoluta slutskedet.

3 Tema: Engelska styrdokument
Vi har inget nytt att rapportera.

4 Tema: En dag med styrIT
Vi har nu haft den största En dag med styrIT där vi även inkluderande Erik Eliasson.
Arbetet med att utveckla utbildningen har även fortsatt och vi känner att vi har kommit
långt med det.
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5 Övrigt:
styrIT har i vanlig ordning gått på möten och skött de vardagliga åtagandena. Utöver
detta och våra veckomöten har vi:

• Deltagit på KU, NU, SU, SEF och FuM.

• Haft regelbundna möten med programledningen.

• Startat upp ordförandemöten för året.

• Kontaktpersoner i styrelsen har träffat kommiteérna.

• Arrangerat sektionsmötesworkshop

• Arrangerat kassörskväll

• Arrangerat fika för Studentbarometern

• Deltagit på DatE-IT styrelsemöten

• Haft en intern teambuildning

6 Rapporter:

6.1 Carl ”Watt” Toreborg
Vad har du gjort senaste läsperioden, och hur tycker du att det har gått?
Jag har pratat med brandkåren, jag glömde dock att fråga ifall jag fick åka med i
brandbilen. Men förutom det så har det varit en lugn läsperiod, mycket av arbetet har
gått åt att tänka vad vi vill göra det sista halvåret. Tiden går så fort och det är så
mycket man vill hinna göra.

Kommande läsperiod, vad är ser du fram emot och vad är du otaggad för?
Åka med brandbilen. Sen så vill jag även bli klar med verksamhetsplanerna och försöka
definera tydligare mål för att vi ska känna oss klara med den. Nästa läsperiod är det
även dags för aspning, vilket kommer att ta mycket tid och energi. Den största stressen
jag har framåt är ju såklart att hitta en efterträdare. Jag vill även kunna lägga mycket
tid på att skiva överlämning.

Skala 0-10
Motivation: 9
Arbetsbelastning: 4
Stress: 7

6.2 Ida ”Ide” Dahl
Vad har du gjort senaste läsperioden, och hur tycker du att det har gått?
Jag har under den senaste läsperioden varit ordförande för ordförandemöte (fast Watt
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har också gjort ett bra jobb där). Sen så har jag läst sektionens dokument, så nu kan
jag allt. Tack och puss för mig.

Kommande läsperiod, vad är ser du fram emot och vad är du otaggad för?
Jag ser fram emot att stötta Watt i hans arbete, så att han kan vara lite ledig.

Skala 0-10
Motivation: 10!
Arbetsbelastning: 5
Stress: 5

6.3 Samael ”Prince” Pooyan
Vad har du gjort senaste läsperioden, och hur tycker du att det har gått?
Som vanligt så har jag gjort SAMO saker, men har även hållt aspning med FlashIT
vilket har tagit mycket tid.

Kommande läsperiod, vad är ser du fram emot och vad är du otaggad för?
Jag ser fram emot att knyta ihop säcken för året.

Skala 0-10
Motivation: 8
Arbetsbelastning: 9
Stress: 5

6.4 Felix ”Sonic” Bjerhem Aronsson
Vad har du gjort senaste läsperioden, och hur tycker du att det har gått?
Som vanligt har jag gjort allt operativt arbete såsom administration av Google Workspa-
ce samt sammanställning av styrelsemötesprotokoll. Jag har även undersökt möjligheten
att flytta över sektionens lösenord till en Bitwarden tjänst som automatiskt synkas mot
Gamma. Vi kom dock fram till att lägga det på is då det fortfarande är alpha stöd för
det i Bitwarden och (please) Gamma ändå snart skall uppdateras. Men överlag tycker
jag arbetet gått bra!

Kommande läsperiod, vad är ser du fram emot och vad är du otaggad för?
Aspning! Men även på att se vad vårt arbetet under det här året faktiskt kommer ha
resulterat i.

Skala 0-10
Motivation: 5
Arbetsbelastning: 10
Stress: 9

6.5 Jennifer ”Pixie” Hallberg
Vad har du gjort senaste läsperioden, och hur tycker du att det har gått?
Bråkat med banken, gråtit på banken, jobbat med ekonomin och årsboksluten.
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Kommande läsperiod, vad är ser du fram emot och vad är du otaggad för?
Mer ekonomi!! Vad kul vi ska ha! Jag är otaggad för att skicka in ännu en föreningsfull-
makt till bankh***n.

Skala 0-10
Motivation: 5
Arbetsbelastning: 10
Stress: 10 :,)

6.6 Erik ”Göken” Persson
Vad har du gjort senaste läsperioden, och hur tycker du att det har gått?
Denna läsperiod har jag hjälp mina nya pr-ansvariga att komma igång. Jag har även
hållt i pr-möten och skött pr:en för styrIT.

Kommande läsperiod, vad är ser du fram emot och vad är du otaggad för?
Nästa läsperiod är jag taggad på att äntligen få hålla aspning och se vilka som är
intresserade av att bli våra efterträdare.

Skala 0-10
Motivation: 5
Arbetsbelastning: 7
Stress: 3

6.7 Victor ”Yoggi” Hui
Vad har du gjort senaste läsperioden, och hur tycker du att det har gått?
Jag har mailat med Tord om att få rummet utanför studion och Erik Hulthén om att få
veta mängden lokaler varje EDIT sektion har samt den totala storleken. Detta för att få
mer underlag för att argumentera till oss varför vi ska få E-Studion.

Kommande läsperiod, vad är ser du fram emot och vad är du otaggad för?
Jag är taggad på att få höra från Tord.

Skala 0-10
Motivation: 7
Arbetsbelastning: 5
Stress: 2
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Verksamhetsrapport
TrädgårdsmästerIT LP3

Allmänt
TrädgårdsmästerIT har i vanlig ordning gått på möten och skött de vardagliga åtagandena.

Utöver detta och våra möten har vi:

● Planterat växter i hubben

● Planerat sittning

Arrangemang
● Sittning 17/2
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2 Propositioner
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Proposition: Stadgeändring
Valberedning

styrIT

Bakgrund
I nuläget får valberedningen inte söka något annat som valberedningen nominerar till
under sin mandatperiod. Detta har lett till att det är lågt söktryck för valberedningen då
detta har uppfattats som omotiverande. Man måste välja mellan att sitta i valberedning
eller möjligheten att söka något annat under sitt sittande år. Denna regeln är till för
att skydda sektionen från jäv, men det leder oftare till att en person i valberedningen
som vill söka annat, helt enkelt hoppar av valberedningen vilket leder till mer arbete för
kvarvarande valberedning.

Vi har en väldigt bra kultur på IT-sektionen och har stark tillit till våra sektionsorgan,
därför tror vi inte att denna ändring kommer att orsaka några problem. Vi tror ock-
så att det kan öka intresset för att söka valberedningen vilket hade underlättat deras
arbetsbelastning.
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Förslag
Yrkar på:

Ta bort att de ej får söka annat i stadgan

att under §5.2 Sammansättning i stadgan ändra:
från
”Valberedningen består av ordförande samt, i reglemente, fastställt antal ledamö-
ter. Medlemmar i valberedningen får ej söka annan förtroendepost på sektionen
under sitt verksamhetsår med undantag av de som listas i §5.3.1.”
till:

”Valberedningen består av ordförande samt, i reglemente, fastställt antal ledamö-
ter.”

Lägga till att de får söka annat i reglementet

att lägga till §2.2 Rättigheter i reglementet:
”Medlemmar i valberedningen får söka annan förtroendepost på sektionen under
sitt verksamhetsår så länge den som söker annat ej är involverad i den läsperiodens
nomineringsprocess och tydligt meddelar resterande valberedning om detta i början
av aspningsperioden.

Det ska tydligt förmedlas till sektionen innan berörd läsperiods start att valbered-
ningsmedlemmen som tänkt söka inte är involverad i nomineringsprocessen”
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Proposition om uppdelning av
arbetsgrupper

styrIT

Bakgrund
I nuvarande skede existerar arbetsgrupper med underkategorin återkommande arbets-
grupper, detta gör det svårt att skilja dem emot. Vi föreslår därför att dela upp det som
nu kallas för arbetsgrupper till arbetsgrupper och projektgrupper. Arbetsgrupper skulle
vara det som idag kallas för återkommande arbetsgrupper, medan projektgrupper skulle
skapas för specifika ändamål och sedan avvecklas.

En sådan uppdelning skulle inte bara främja effektivitet i det löpande arbetet, utan
också underlätta vid framtida förändringar i styrdokument. Genom att tydligt separera
dessa grupper skulle det bli lättare vid införande av nya budgetposter och liknande.

Fråga: Vilka grupper skulle räknas till vad?
Efter uppelnignen skulle nuvarande arbetsgrupper delas upp på följande sätt:

Arbetsgrupper

• Kandidatmiddagsansvariga

• Alumnimiddagsansvariga

• Kaffeansvariga

Projektgrupper

• HelgIT
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Förslag
Yrkar på:

Följande att-satser rör stadgan

att ändra §6.6.5 Fyllnadsval

från

”Styrelsemötet har befogenhet att hålla fyllnadsval av ledamöter till samt-
liga sektionsorgan och arbetsgrupper, exklusive styrelsen. Detta ska ske i
samråd med valberedningen och medlemmarna i det relevanta organet.”

till

”Styrelsemötet har befogenhet att hålla fyllnadsval av ledamöter till samt-
liga sektionsorgan, arbetsgrupper och projektgrupper, exklusive styrelsen.
Detta ska ske i samråd med valberedningen och medlemmarna i det rele-
vanta organet.”

att lägga till §10 Projektgrupper i stadgan

att under §10 Projektgrupper i stadgan lägga till:

§10.1 Definition

§10.1.1 Sammansättning
En projektgrupp består av en eller flera medlemmar.

§10.1.2 Uppdrag
Projektgruppens uppdrag är ofta mindre omfattande. Uppdragets karaktär och
förväntningar beslutas om vid uppförandet av projektgruppen. Sektionsmötet kan
även besluta om en tidsbegränsad tidsram för projektgruppen.

§10.2 Rättigheter
Projektgrupper äger rätt att i namn och emblem använda sektionens namn och
symboler.

§10.3 Skyldigheter
Medlem i projektgrupp är skyldig att känna till och rätta sig efter teknologsektio-
nens stadgar, reglemente, policies, övriga handlingar och beslut.
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Följande att-satser rör regelmentet

att ändra §8.5 Återkommande arbetsgrupper till §8.5 Förteckning

Följande att-satser lägger till projektgrupper och definerar dem i regle-
mentet

att lägga till §9 Projektgrupper i reglementet

att under §9 Projektgrupper i reglementet lägga till §9.1 Införande, §9.2 Inval,
§9.3 Upplösning, §9.4 Förteckning och justera följande punkter

att under §9.1 Införande lägga till:
”Införandet av projektgrupper beslutas av sektionsmötet. Projektgruppens upp-
drag och antal medlemmar ska då fastställas.”

att under §9.2 Inval i reglementet lägga till följande:
”Inval till projektgrupp sker i direkt anslutning till gruppens införande på sektions-
möte.”

att under §9.3 Upplösning i reglementet lägga till följande:
Projektgruppen upplöses vid avrapportering till sektionsmötet då projektgruppens
uppdrag är avslutat eller då tidsramen har löpt ut.”

att under §9.4 Förteckning i reglementet lägga till följande:
”En nuvarande förteckning av projektgrupper inom sektionen hittas i separat för-
teckningsdokument.”

Följande att-sats justerar ekonomiska policyn efter hur arbetsgrupper
nu är definerade

att ändra §13 Överenskomna övriga kostander

från

” Samtliga arbetsgrupper, som är definierade i reglementet, har rätt till
att lägga 800 kr per person på intern representation, arbetsmat eller pro-
filering. ”

till

” Samtliga arbetsgrupper har rätt till att lägga 800 kr per person på
intern representation, arbetsmat eller profilering. ”
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Proposition om
reglementesändringar för

sektionsmöten
styrIT

Bakgrund
Under de sektionsmöten vi arrangerat så har vi insett att det finns lite små saker i
reglementet som ej följer vårt praktiska utförande. Dessa ändringar förändrar inte hur
vi jobbar idag, utan kommer enbart förtydliga det.
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Förslag
Yrkar på:

Följande att-satser rör reglementet

att ändra §1.3.1 Begärande av ordet

från

”Ordet begärs genom handuppräckning och delas i tur och ordning ut av
mötesordförande.”

till

”Ordet begärs genom handuppräckning eller digital talarlista och delas
i tur och ordning ut av mötesordförande.”

att ändra §1.3.4 Streck i debatten

från

”Streck i debatten behandlas som ordningsfråga. Bifalls yrkandet om
streck i debatten, av mötesordföranden, skall mötesordföranden juste-
ra talarlistan. Därefter får endast de som står på listan yttra sig i frågan
och inga nya yrkanden i sakfrågan får framställas. Upphävande av streck
i debatten behandlas även det som ordningsfråga.”

till

”Streck i debatten behandlas som ordningsfråga. Bifalls yrkandet om
streck i debatten, av sektionsmötet, skall mötesordföranden justera ta-
larlistan. Därefter får endast de som står på listan yttra sig i frågan och
inga nya yrkanden i sakfrågan får framställas. Upphävande av streck i
debatten behandlas även det som ordningsfråga.”
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Proposition om Införande av
Aspningspolicy

styrIT

Bakgrund
Inför aspningen LP 2 så höll styrIT en aspworkshop där vi gick igenom riktlinjer för hur
vi förväntar oss att de uppträder under aspningen. Vi vill dock att dessa riktlinjer ska
vara något som sektionen har kommit överens om samt att det ska kunna vara allmän
kunskap vilka förväntningar vi har på sektionens medlemmar. För att uppnå detta så
tog vi inspiration av andra sektioner i att skapa en aspningspolicy som definierar de
förväntningarna. Förhoppningen är att detta även ska kunna vara till stöd för framtida
styrelser om det förekommer incidenter kring aspning.
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Förslag
Yrkar på:

att Anta aspningspolicy enligt bilaga.

att I Uppförande policyn under punkt 5.1 Förteckning påföljder lägga till följande
punkt:

• Aspningsförbud - Med aspningsförbud menas att personen i fråga inte får
delta i och/eller arrangera aspning på sektionen.
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Bilaga:



Aspningspolicy
Teknologsektionen Informationsteknik
Chalmers tekniska högskola

Antagen: 2024–02–22
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Innehåll

1 Syfte 2

2 Att tänka på innan aspning 2

3 Behandling av aspar 2

4 Förhållningsregler för aspningstillfälle 2

5 Åtgärder 3
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1 Syfte
Denna policy är till för att ge riktlinjer och stöd till arrangörer av aspning gällande
planering samt förväntat uppträdande kring aspningen. Detta gäller för samtliga sek-
tionsorgan och arbetsgrupper.

2 Att tänka på innan aspning
• Innan påbörjad aspperiod så ska sektionsorgan skriva ett syftningsdokument med

lista på samtliga asparrangemang, en beskrivning av arrangemanget och vad de
förväntas få ut av arrangemanget och skicka detta till styret.

• Schemat för aspperioden ska bestämmas gemensamt av samtliga sektionsorgan och
föreningar som har aspning.

• Schemat ska lämna plats för minst 2 arrangemang per vecka som riktar sig mot
deltagande av icke aspar i sektionslokalen Hubben.

3 Behandling av aspar
• Alla som arrangerar aspning eller medverkar på aspning av annan anledning än

att aspa får ej utnyttja sin maktposition på något sätt.

• Person som arrangerar aspning ska avstå från att inleda intim relation med asp.

• Asp får inte favoriseras eller särbehandlas.

• Sektionsorgan bör inte föra diskussioner kring aspar och nomineringar med utom-
stående parter.

4 Förhållningsregler för aspningstillfälle
• Det är inte tillåtet att lyfta fram sitt sektionsorgan på något annat sektionsorgans

bekostnad, d.v.s. man får inte säga eller skriva något nedlåtande om något annat
sektionsorgan.

• Aspningstillfällen skall marknadsföras till alla inom sektionen i samtliga årskurser,
och alla skall uppmuntras lika mycket till att söka eller aspa.

• Ingen alkoholhets får förekomma under ett aspningsarrangemang.

• Minst ett aspningstillfälle som ett sektionsorgan arrangerar måste vara nyktert.

• Om alkohol erbjuds vid ett aspningstillfälle så skall även alkoholfria alternativ
erbjudas.

• Sektionsaktiva har rätt att avvisa asp som missköter sig från pågående asparrange-
mang, men endast styrelsen har rätt att stänga av asp från aspningen i helhet.

Teknologsektionen Informationsteknik
Hörsalsvägen 9
412 58 Göteborg

styrit@chalmers.it
https://chalmers.it
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5 Åtgärder
Om någon skulle bryta mot aspningspolicyn så ska detta anmälas till styrelsen som då
utreder och beslutar om eventuell påföljd. Sektionens påföljder är förtecknade i uppfö-
randepolicyn.

Teknologsektionen Informationsteknik
Hörsalsvägen 9
412 58 Göteborg
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Interpellation om censur
Erik “Knuten” Henriksson

Den första Januari 2024 klockan 00:00 skapades en tråd i “allmänt” på meddelandet
“@channel Gått nytt år :fireworks:”. I tråden svarade flertalet människor (7 st) med
“Gott nytt år” fram tills följande två meddelanden skickades:

• Göken: “Aspa Göken :party_blob:”

• Knuten: “Aspa din mamma”

Det senare av dessa meddelanden blev borttaget strax efter att det skrevs av en admi-
nistratör.

Frågor till styrelsen

• Hur kommer det sig att StyrIT kan som enskilda personer missbruka sin makt
genom att radera meddelanden från sektionens Slack-kanal, endast för att den
enskilda personen inte samtycker meddelandets innehåll?

• Bör inte ett sådant missbruk av makt tas seriöst och resultera i någon form av
disciplinär åtgärd mot styrelesemedlemmen?

• Ska sektionen istället i framtiden anta att enskilda personer i StyrIT har rätt att
censurera sina sektionsmedlemmar utan vidare förklaring eller återverkningar mot
denna styrelse medlem?
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Svar på Interpellation om Censur
styrIT

Frågor till styrelsen:
• Hur kommer det sig att StyrIT kan som enskilda personer missbruka sin makt

genom att radera meddelanden från sektionens Slack-kanal, endast för att den
enskilda personen inte samtycker meddelandets innehåll?

• Bör inte ett sådant missbruk av makt tas seriöst och resultera i någon form av
disciplinär åtgärd mot styrelesemedlemmen?

• Ska sektionen istället i framtiden anta att enskilda personer i StyrIT har rätt att
censurera sina sektionsmedlemmar utan vidare förklaring eller återverkningar mot
denna styrelse medlem?

styrITs svar:
• styrIT består av individer som alla kan göra misstag. Den här händelsen är inget

som styrIT står bakom som styrelse, utan gjordes av en av oss, som individ. Per-
sonen i fråga ångrar det, men det går inte att göra ogjort nu. Anledningen till att
vi rent praktiskt kan ta bort meddelanden är för att det ibland behövs och tyvärr
medför det risken att meddelanden tas bort utan att dom borde.

• Händelsen har tagits seriöst av styrIT och lett till en varning enligt vår uppföran-
depolicy.

• Nej, det borde sektionen inte anta. Vi gör alla vårt bästa, men misstag sker. styrIT
har inte rätt att censurera sina sektionsmedlemmar utan anledning och åtgärd har
tagits.
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Interpellation om interpellationer
Erik “Knuten” Henriksson

Interpellationer har inte varit föreliggande sedan 2019 LP2

Frågor till styrelsen

• Hur skriver man en korrekt interpellation?
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Svar på Interpellation om Hur
man skriver en interpellation

styrIT

Frågor till styrIT:
• Hur skriver man en korrekt interpellation?

styrITs svar:
• Man skriver en interpellation genom att använda sig av den nyskapade interpella-

tionsmallen och sedan skickar in den på samma sätt och med samma deadline som
man skickar in en vanlig motion. Vi tycker dock att det i nuläget är lite otydligt
och har därför skapat en mall för interpellationer och ska uppdatera IT’s wiki med
en guide om hur man skriver en korrekt interpellation.
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Motion om att addera
direktjustera protokoll - andra

läsningen
styrIT

Bakgrund
I nuläget så finns det inte en explicit punkt gällande direktjusteringar av sektionsmötes-
protokollet. Detta leder till osäkerheter kring om hur direktjusteringar av mötesproto-
kollet ska gå till och även om de faktiskt får genomföras. Där vill jag lägga till en punkt
om detta.

Förslag
Yrkar på:

att Lägga till paragraf §4.11 i Stadgarna enligt

”Direktjusteringar kan röstas igenom vid beslut på mötet och träda i kraft direkt
genom att tillåta mötessekreterare, mötesordförande och mötesjusterare att på
mötet justera och signera beslutet i fråga.”
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Svar på motion om att addera
direktjustera protokoll

styrIT

Svar
Vi tycker att bakgrunden till motionen är bra, men föreslår några omformuleringar för
att förtydliga hur det ska tolkas.

Vi yrkar därför på:

att Döpa paragraf §4.11 till Direktjustering av beslut

att ändra formuleringen

från

”Direktjusteringar kan röstas igenom direkt på mötet och direkt träda i
kraft genom att tillåta mötessekreterare, mötesordförande och mötesju-
sterare att på mötet justera och signera följande beslut.”

till

”Direktjusteringar kan röstas igenom vid beslut på mötet och träda i
kraft direkt genom att tillåta mötessekreterare, mötesordförande och mö-
tesjusterare att på mötet justera och signera beslutet i fråga.”
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Avskaffa Ordförande som en post
i reglemente och stadga för

Valberedningen
Valberedningen

Bakgrund
Idag har Valberedningen ett separat inval för ordförande och ledamöter under sektions-
mötet. Ordförande behöver inte vara en post med separat inval för valberedningen då en
person med det ansvaret inte behövs för Valberedningens verksamhet. I praktiken har
ordförande och ledamöter inte haft någon skillnad i varken ansvar eller arbete.

Ifall senare valberedningar önskar att ha en ordförande kan dessa fortfarande anförtro
en valberedare med det ansvaret internt.

Förslag
Yrkar på:

att under §2.1 Sammansättning i reglementet ändra:
Från
Valberedningen består av

• ordförande

• 3-6 ledamöter

Till
Valberedningen består av 4-7 valberedare.

att under §5.2 Sammansättning i stadgan ändra:
Från
”Valberedningen består av ordförande samt, i reglemente, fastställt antal ledamö-
ter.”
Till
”Valberedningen består av i reglemente fastställt antal valberedare.”
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Svar på avskaffa Ordförande som
en post i reglemente och stadga

för Valberedningen
styrIT

Svar
Då motionen är välformulerad väljer vi att inte föreslå några ändringar. Dock anser vi
i styrIT att vi inte har tillräcklig insyn i valberedningens interna arbete för att avgöra
om detta skulle ha negativ eller positiv påverkan på deras verksamhet. Vi väljer därför
att varken yrka på bifall eller avslag.
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Motion om separat PR-kommitté
och separat Rustmästeri

Hanna Forsling, Albin Skeppstedt, Simon Westlin Green, Rasmus
Hulthe, Isak Söderlind, Isac Snecker, Isac Jason, Erik Andreasson

Bakgrund
Sektionskommittéen P.R.I.T. har sedan länge varit IT-sektionens PR-kommitté och
Rustmästeri. År 2024 firar P.R.I.T. 20-årsjubileum, denna motion yrkar på att år 2025
blir det första året med separat PR-kommitté och rustmästeri på IT-sektionen.

I dagsläget har P.R.I.T. sju reglementespunkter de är ålagda att genomföra under sit-
tande år, i jämförelse med att både sexIT och NollKIT har tre var. Dessa åligganden
går att separera i PR och rust, vilket skulle minska arbetsbördan för de sittande.

Sittande i kommittén känner att det är mycket att hinna med då gruppen många gånger
får välja vart fokus bör läggas, då allt de vill göra inte hinns med. Detta hade gått att
lösa genom att ha ett separat rustmästeri och en separat PR-kommitté.

Med ett separat PR kan de fokusera mer på arrangemang för medlemmar, pubrundan
och att driva representationen av IT:s märke och skyddshelgon samt bidra till sektions-
representation på större arrangemang.

Med ett separat Rustmästeri kan de fokusera mer på att underhålla och organisera
arbetet med städning, underhåll och utveckling av sektionslokalen samt ansvara för
sektionslokalens inventarier.
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Förslag
Yrkar på:

att i reglmente”§6.1 Förteckning” lägga till:

Kommitté Ledamöter Inval Mandat
SnickerIT 1 - 4 LP2 1/1

att i reglmente”§6.1 Förteckning” ändra:

Kommitté Ledamöter Inval Mandat
P.R.I.T. 2 - 6 LP2 1/1

till:

Kommitté Ledamöter Inval Mandat
P.R.I.T. 2 - 4 LP2 1/1

att ändra i ”§6.4.10 Det åligger P.R.I.T.” till

att Ansvara för att det anordnas arrangemang för medlemmar som främjar sam-
manhållningen på sektionen.

att Arrangera en pub under pubrundan varje läsperiod.

att Driva representationen av IT:s skyddshelgon i form av att utse representant
för maskot till större centrala arrangemang där det anses passande.

att Tillhandahålla sektionens tygmärke.

att Underhålla IT:s märke ovanför Olgas trappor.

att Det åligger SnickerIT

att Organisera arbetet med städning och dagligt underhåll av sektionslokalen.

att Organisera arbetet med större underhåll och utveckling av sektionslokalen.

att Ansvara för sektionslokalens inventarier.

att En gång per termin arrangera ett arrangemang.

att i ekonomisk policy ”7.2 Kommittéutstyrsel” ändra:

”FlashITs, NollKITs, P.R.I.T.s och sexITs utstyrslar innefattar ett överkropps-
plagg med tryck, ett kommittéplagg (’ovve’) och därtill hörande färg, tryck och
brodering.”

till:

”FlashITs, NollKITs, P.R.I.T.s, SnickerITs och sexITs utstyrslar innefattar ett
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överkroppsplagg med tryck, ett kommittéplagg (’ovve’) och därtill hörande färg,
tryck och brodering.
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Svar på motion om separat
PR-kommitté och separat

Rustmästeri
styrIT

Svar
Vi som styrIT kan inte komma till ett internt konsensus om denna motion och väljer
därför att varken yrka på bifall eller avslag. Däremot har vi sammanställt statistik som
vi har diskuterat och som kan vara relevant till diskussionen.

• Hur påverkar detta ekonomin:

Kostnaden för att välja in 4 personer till, utöka från 8 platser i P.R.I.T. till 12
platser i P.R.I.T. och SnickerIT, är 17660kr. Redan nu lägger vi väldigt mycket
pengar på våra kommitteér. Skulle vi fylla alla platser i samtliga kommiteér så
skulle den totala kostnaden bli 511 635 kronor, och detta är endast kostnader för
personer och inte för verksamheten.
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• Hur ser söktrycket ut i nuläget:

Om man kollar på söktrycket år 2023 ser man att 37 av 130 platser inte fylldes, ca
28% av platserna. (Det som är medräknat är antalet invalda vid ordinarie inval,
dvs fyllnadsval och bordlagda inval är inte medräknat)
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• Hur många kommittéer har vi jämfört med andra sektioner:

IT-sektionen har i dagsläget 19 kommittéer vilket är fler än resterande sektioner
förutom Data som har 22 kommittéer och Fysik som har 27. Vi har även fler antal
platser till aktiva än alla andra sektioner utom Fysik. Till detta vill vi tillägga
att Fysiksektionen tar in 65% fler studenter per år och Datasektionen tar in 21%
fler studenter än IT per år. Nedan så bifogar vi den sammanställda statistiken
på hur många kommittéer som finns per sektion, summan på maxantal aktiva,
och hur många som antogs på sektionerna under detta läsåret. I kolumn 4 så har
vi beräknat förhållandet mellan antalet sektionsmedlemmar i ettan och antalet
platser på sektionerna totalt. Här ser vi att IT har högst förhållande mellan antal
sektionsmedlemmar och antal platser i kommittéer.

• Vilka, hur många, och när har olika sektionsorgan aspning i nuläget:

LP Sektionsorgan/Föreningar Antal
Utan
före-
ningar

1 Cloudlords, TrädgårsmästerIT, RevisIT 3 3
2 MrKIT, P.R.I.T., NollKIT, sexIT, MötespresidIT 5 5
3 ArmIT, digIT, FlashIT, frITid, RevisIT, DrawIT 6 5

4 FanbärerIT, EqualIT, styrIT, snIT, Valberedning-
en, 8-Bit, LaggIT, FikIT 8 5
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• Hur ser det ut med dubbelsittande i nuläget:

Antal platser som... Antal
fylls 134
dubbelsitter 21
fylls genom dubbelsittning 52

Dessa siffror inkluderar sektionens föreningar till skillnad från tidigare, vilket är
varför totalt antal platser som fylls är högre än tidigare totalt antal platser på
sektionen. Antal platser man kan fylla med föreningar är 138 + antalet sittande i
laggIT, 8-bit och DrawIT (då de inte har maxgräns på antal ledamöter kan vi inte
skriva en totalsumma, men de är inräknade).



Teknologsektionen Informationsteknik
En del av Chalmers studentkår

Bifogat material – Sektionsmöte LP3
2024-02-22– Sida 77 av 137

5 Verksamhetsplaner



Teknologsektionen Informationsteknik
Chalmers studentkår
Verksamhetsrapport MrKIT, 2024

Verksamhetsplan MrKIT
Vision
Som MrKIT är vårt främsta ansvar att ta emot nya masterstudenter och få dem att
känna sig välkomna. Vi vill arrangera en mottagning som passar alla - den ska lära de
nya studenterna om svensk kultur, samt kulturen på både IT och Chalmers som helhet,
och samtidigt vara kul för de som gick kandidaten på IT. Vårt främsta mål är att alla ska
ha minst en vän efter mottagningen, och att alla studenter ska känna sig säkra. Vi vill
även att framtida mottagningar ska vara minst lika bra och därför vill vi göra MrKIT
mer populärt för att se till att framtida sittande kommer vara engagerade i kommittén.
Våra planer kan delas in i två kategorier, det som har med mottagningen att göra och
det som har med MrKIT som kommitté att göra.

1 Mottagning
Mottagningen är vårt huvudansvar och för att se till att den blir så bra som möjligt har
vi redan börjat planera den och kommer fortsätta arbeta hårt med detta. Planeringen
är inte färdig och förändringar kan förekomma.

1.1 Arrangemang
Vi använder förra årets mastermottagning som utgångspunkt när vi planerar vilka ar-
rangemang vi ska ha. Vi vill dock gärna få in lite mer Chalmerskultur i form av exempel-
vis ytterligare en sittning. Vi hoppas att kunna sam-arrangera med andra kommittéer,
dessa har dock inte kontaktats än så det är fortfarande inget bestämt. Några arrange-
mang vi kan tänka oss att ha under mastermottagningen är:

• Grillkväll

• Sittning

• Fika

• Campus tour

• Pub

• Spelkväll

• Island tour

• Laserdome

• Finsittning
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1.2 Stöd för nya masterstudenter
För externa studenter kan det vara läskigt och stressigt att komma till ett nytt univer-
sitet, speciellt om de kommer från en annan stad eller ett annat land. Därför tänker
vi ha en anonym chatt där folk kan skriva till oss, t.ex. om de behöver hjälp med att
hitta till salar, undrar hur busskort fungerar, vill prata med någon, m.m. Även för de
som kommer från Chalmers kan det kännas skönt att ha någon att prata med och ställa
frågor anonymt, så vi tror att det skulle vara uppskattat att ha en sådan chatt.

1.3 Utbildningar
Vi tänker att minst en av oss ska gå SUS-utbildningen eftersom vi planerar att ha alkohol
på vissa arrangemang. Minst en av oss ska också gå utbildningen i suicidprevention.

1.4 PR
En utmaning är att informera masterstudenterna om arrangemangen vi kommer ha och
få dem engagerade. Därför är det viktigt att vi PR:ar oss och våra event på bra sätt.

1.4.1 Modul

Tidigare år har haft en modul i PDF-format och vi tänker också göra en. Denna ger
mycket nyttig information om mottagningen såväl som generellt bra saker att kunna
som studerande på Chalmers, exempelvis hur man hittar salar, en karta på var saker
finns, resurser som Studenthälsan, m.m.

2 MrKIT
MrKIT är i nuläget inte en så populär kommitté att söka. Förra året blev det ingen
MrKIT under lp2 utan MrKIT’23 blev invalda i lp3. Detta år blev det ett inval under
lp2, men vi är inte fullsatta och Valberedningen hade inga nomineringar till kommittén
på grund av lågt intresse. Detta vill vi ändra på. Vi vill göra kommittén mer synlig och
väcka mer engagemang för att förhoppningsvis få fler att vilja söka i framtiden, så att
MrKIT kan finnas kvar och arrangera event för nya masterstudenter.

2.1 Närvaro på sociala medier
MrKIT har historiskt sett inte haft någon större närvaro på sociala medier. Vi anser dock
att det är viktigt att ha det som kommitté, dels är det fördelaktigt för masterstudenterna
då de blir mer medvetna om oss och vår verksamhet, dels blir vi mer involverade i
kommittélivet då fler föreningar och kommittéer på Chalmers ser oss.
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2.2 Profilering
Som en typ av mottagningskommitté är det viktigt att vi har profilering som syns. Vi
tror även att detta är något som kan locka fler till kommittén, genom att det skapar en
tydligare identitet för MrKIT. Vi har några olika idéer för hur detta kan se ut, dock är
inget bestämt än.

2.3 Aspning
För att se till att nästa år får en bra MrKIT behöver vi även arrangera en bra asp-
ning i lp2. Vi har börjat brainstorma lite om den och kommer fortsätta med det under
verksamhetsåret.
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Verksamhetsplan NollKIT’24 LP3
Erik “Bob” Hakeröd Albert “Ponky” Sjöman
Oscar “Nurmi” Nurmi Torslund Julia “Hjälmer” Larsson
Rasmus “Blues” Jakobsson Gustav “Garfield” Hartwig
Atosa “Katt” Daneshvar-Minabi Lena “Wenji” Lang

1 NollKIT’s mål med Mottagningen
Vårt mål med mottagningen är att alla i Nollan ska få delta på en Mottagning där de
känner sig välkomna till Chalmers, men framför allt IT-sektionen. Vi vill att Mottag-
ningen ska ge Nollan många möjligheter att skapa minnen och hitta nya vänner för livet.
Vi vill se till att var och en av Nollan ska finna arrangemang som passar just dem och
att dessa arrangemang kan bidra till att skapa en stark sammanhållning hos de nya
studenterna. Vi strävar efter att var och en av Nollan ska hitta minst en person att idka
umgängsmässigt samt studiesocialt samkväm med. Vi hoppas att alla Nollan som vill
ska klara sina första tentamina samt att alla ska få minst en vän.

2 Mål med Phaddring
Vårt mål med phaddringen är att det ska hjälpa Nollan att lättare hitta en eller flera
personer som de kan umgås och plugga med. Phaddringen är även till för att Nollan
ska lära känna äldre elever på sektionen som kan svara på deras frågor och ge Nollan
en trygg punkt i början av sitt studentliv. Phaddringen ger även Nollan möjlighet att
spendera tid med sin phaddergrupp utanför campus, vilket är ett bidragande moment
till att man kommer närmare varandra och blir närmare vänner då inte allt behöver
utspela sig på Chalmers i koppling till arrangemang.

3 Mål med Uppdrag
NollKIT’s mål med uppdragen är att ge Nollan fler möjligheter att hitta en vänskaps-
grupp som de trivs med, men även en chans att få träffa nya studenter från andra
sektioner.

4 Mål med Info
NollKIT vill att Nollan ska vara väl informerad under hela mottagningen för att undvika
stress. Den information som skickas ut ska vara lätt för Nollan att förstå och hjälper
dem att hitta till platsen där arrangemanget utspelar sig samt tid.
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5 Plannering

5.1 Puffning
Vi vill jättegärna puffa flertal arrangemang med andra kommittéer både för att själva
få arr-vana men också för att hjälpa de nya kommittéerna genom att de inte ska vara
ensamma när de arrar för första gången. Att puffa arr kommer leda till teambuilding
mellan kommittéer vilket vi anser är en positiv följd av att hjälpa andra, då vi vill att
sektionen 2024 ska ha en stark sammanhållning.

Arrangemang vi vill puffa:

• LP3 Pubrunda

• CM Gasqué

5.2 Teambuilding
Vi vill ha ett flertal teambuilding-arr för att stärka den interna sammanhållningen i
NollKIT’24. Vi vill bland annat resa för att dela på en rolig upplevelse tillsammans.
Vi vill också göra olika roliga aktiviteter här i Göteborg såsom att köra Escape Room
mm. Att teambuilda tillsammans kommer först och främst leda till att vi har roligare
tillsammans och vilket i sin tur leder till att de arrangemang vi håller för Nollan har en
större chans att vara roligare att delta.

5.3 ATO
För att teambuilda med resten av OvKIT’24 så vill vi, tillsammans med sexIT’24 och
P.R.I.T’24 hålla i en Alla Tiders OvKIT-sittning tillsammans för att stärka sambandet
mellan OvKIT’24. Vi vill även lära känna andra pateter bättre för att få en bättre
gemenskap med tidigare IT-studenter.

5.4 PhadderTacksittning
NollKIT vill ge tillbaka till alla som var phaddrar för IT’23 genom att bjuda på en
sittning som de sent kommer glömma. Vi vill även att detta kommer fungera som en
liten morot till andra studenter för att motivera dem till att phaddra till detta års Nollan.

5.5 Samarbete med företag
Vi vill gärna samarbeta med flera företag under mottagningen för att ge Nollan infor-
mation om vad IT-utbildningen kan ge en, både under, men även efter studietiden på
Chalmers. Samarbetet med företag leder även till att vi får pengar för sponsringen vilket
kommer användas för att bidra till bättre arrangemang under Mottagningen.
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5.6 Utbildningar
För att kunna hålla i en så bra Mottagning som möjligt kommer vi i NollKIT gå på
ett antal utbildningar för att stärka vår gruppdynamik, hantera svåra situationer, men
också utbilda oss inom postspecifika områden.

• NollKickoffen

• Postspecifika MoS-Möten

• MK´s utbildningshelg

• SUS-utbildning

• Suicidpreventionsutbildning

5.7 Mottagningen
Vi kommer behålla de arrangemang från tidigare år som vi och Nollan anser varit väldigt
uppskattade, men vår förhoppning är även att vi kan vara med och utveckla många nya
idéer. Vi kommer lägga mycket fokus på att komma på nya arrangemang, antingen med
enbart vår sektion eller med andra sektioner. Detta vill vi göra för att kunna sätta vår
egen prägel på mottagningen.

Arrangemang vi planerar att återanvända från föregående år:

• Bastun

• Wildkidz

• Finsittningen

• Oscarsittningen

• Samarr/sittning med andra sektioner

5.8 Aspning
Vi kommer hålla en aspning för att engagera Nollan till de kommittée-verksamheter som
finns på sektionen. Detta är ett bra tillfälle att låta Nollan testa på hur det är att vara i
en kommittée och på så sätt känna efter om det är något som de skulle vilja göra. Syftet
med aspningen är även att hitta en grupp människor som vill ta över kommittéen efter
att vi går av.

5.9 Överlämning
Vi vill hålla i en överlämning åt våra efterträdande för att de ska få en bra start på
deras år som sittande. Vi vill vara engagerade i att de som tar över efter oss ska vara
välinformerade inför det som komma skall samt att vi lämnar över till en grupp som är
både bekväma med varandra och att alla finner tillit i att sina medsittande har fått den
information de behöver.
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Verksamhetsplan P.R.I.T.
Arrangemang

• Pubar
Vi ska arrangera ordinarie pubrundor.
Vi vill även hålla en pub eller sittning i slutet av LP4, samt den traditionella
julpuben.

• Mottagning
Under mottagningen ska P.R.I.T. stödja NollKIT med deras arbete att få Nollan
att känna sig välkommen till sektionen. Detta tänker vi göra genom att bland annat
organisera första dagen på Götaplatsen och egna evenemang under mottagningen.

• Andra arrangemang
För att främja sammanhållningen inom sektionen vill vi arrangera följande i mån
av tid och möjlighet:

– Oktober-sittning.

Rust
• Underhålla och utveckla Hubben 2.2 genom:

– Hålla lokalen säker och i enlighet med rekommendationer från högskolan och
myndigheter

– Rustvecka och rustdagar

– Dag-till-dag underhåll

– Undersöka förbättringsförslag för grupprummet och hallen

• Ansvara för sektionslokalens inventarier.

• Underhålla IT-märket ovanför Olgas trappor.

• Arbeta vidare med frågor gällande förvaring för sektionens kommittéer och
föreningar. Därmed också nycklar till förvaringsutrymmen.
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Övrigt
• Representera sektionen och P.R.I.T. på kår-, sektions- och internarrangemang.

• Aspning i LP2.

• Puffa kalas och andra arrangemang!
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Verksamhetsplan
sexIT

Mål
sexIT’s mål är att arrangera fester, sittningar och andra tillställningar för IT-teknologerna.
Vi har under detta kommande verksamhetsår planerat för ett år fullt av tillställningar,
detta reflekterat av stort engagemang från oss och vår mening att verka för ett roligt
studentliv för IT-teknologer.

Allmänt
• Øhlkubb varje måndag

• Puffa andra sexmästerier/OvIKT/KårKommiteér

Arrangemang

LP3
• Shrek Gasque

• Puffa andra kommiteér och arr

• Pedogiska priset

LP4
• CM

• Gasque

LP1
• Puffa mottagning

• Mottagningsgasque
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LP2
• Aspning

• Mexico Gasque

• Överlämnings Gasque (Sista gasquen)
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6 Budgetar



Intäkter MrKIT'24
Beskrivning Budget

Bidrag från MPIDE 15,000.00
Bidrag från MPSOF 15,000.00
Bidrag från N2GDT 8,000.00
Bidrag från N2SOF 8,000.00
Sponsring 25,000.00
Biljettpriser 10,000.00
Summa intäkter 81,000.00

Utgifter MrKIT'24
Beskrivning Budget

Lunch första dagen 10,000.00
Finsittning 50,000.00
Övriga arrangemang 40,000.00 sittning, island tour, pub, spelkväll 
Aspning 3,000.00
Arbetsmat 3,600.00 max (4 personer)
Överlämning 2,915.00 max (4+7 personer) 
Profilering 3,200.00 max (4 personer)
Teambuilding 3,600.00 max (4 personer)
Summa utgifter 116,315.00

Totala inkomster 81,000.00
Totala utgifter 116,315.00

Resultat -35,315.00



Intäkter NollKIT
Konto Beskrivning Budget Kommentar

Arrangemang
3210 Mottagningsavgift 30,000.00 kr 250kr,alla arr ingår

Summa Arrangemang 30,000.00 kr

Övriga Intäkter
3280 Program Ledningsstöd 185,000.00 kr
3310 Sponsoring modul 10,000.00 kr
3310 Annan sponsring 80,000.00 kr

Summa Övriga Intäkter 275,000.00 kr

Summa intäkter 305,000.00 kr



Kostnader NollKIT
Konto Beskrivning Budget Kommentar

Arrangemang
4511 PTS 5,000.00 kr
4210 Phadderarrangemang 4,500.00 kr
4210 Götaplatsen 3,500.00 kr
4210 Hajk 15,000.00 kr
4210 Övriga Arrangemang 80,000.00 kr
4210 Finsittning 150,000.00 kr *

4010 Nolluppdrag 1,000.00 kr
4242 Aspning 5,000.00 kr
5610 Transport 5,000.00 kr
4210 Oförutsedda Utgifter 10,000.00 kr

Summa Arrangemang 279,000.00 kr

Kommitén
4510 Teambuilding 7,200.00 kr Max

5940 Modul 10,000.00 kr
5920 Profilering 11,200.00 kr Max

4220 Mat Planeringsarbete 7,200.00 kr Max

6990 Filmer Mottagningen 1,000.00 kr
4010 Matrialinventarie 3,000.00 kr
4241 Överlämning 4,250.00 kr 265kr / person

Summa Kommitén 43,850.00 kr

Summa kostnader 322,850.00 kr



Resultat
Summa intäkter 305,000.00 kr

Summa kostnader 322,850.00 kr
Enhetens resultat -17,850.00 kr



Intäkter P.R.I.T. 24
Konto Beskrivning Budget 

Arrangemang

3216 Pubrunda - 132,000.00 kr-       4 ordinarie pubrundor

3210 Andra Arrangemang - -   kr-                     T.ex. karaoke, myskvällar och liknande
3210 Pub - 17,600.00 kr-          Julpub LP2, Eventuellt sektionspub LP4

3210 Sittning - 4,000.00 kr-            Oktobersittning

3220 Mottagning - 4,000.00 kr-            Försäljning av främst våfflor

3999 Märken - 80.00 kr-                 Försäljning av märken

Summa Arrangemang - 157,680.00 kr-       

Kommittén

3012 Frackband och pins - 300.00 kr-               

Summa Kommittén - 300.00 kr-               

Summa intäkter - 157,980.00 kr-

Kostnader P.R.I.T. 24
Konto Beskrivning Budget 

PR

4216 Pubrunda - 104,000.00 kr-       Kostnader fyra pubrundor

4210 Andra Arrangemang - 5,000.00 kr-            T.ex. karaoke, myskvällar, fettisdagen och liknande

4210 Pub - 24,000.00 kr-          Sektionspubar

4210 Sittning - 7,500.00 kr-            Oktobersittning

4210 Mottagning - 3,400.00 kr-            Våffelförsäljning

4223 Puffmat - 10,000.00 kr-          Puffmat och arbetsmat för P.R.I.T.24

Summa PR - 153,900.00 kr-       

Rust

5420 Förbrukningsmaterial - 90,000.00 kr-          Förbrukningsvaror för hubben och P.R.I.T.s arrangemang. (rust, papper, städ, kaffe)

5410 Inventarier och generell rust - 57,200.00 kr-          Barstolar, hyllor och allmän rust.

Möbeltvätt - 8,500.00 kr-            Turkosa soffor i StorHubben behöver tvättas

Summa Rust - 147,200.00 kr-       

Kommittén

4510 Teambuilding - 7,200.00 kr-            900*8 personer

4511 Extern representation - 3,500.00 kr-            Puff- och städnollankalas (23)

5920 Profilering - 11,200.00 kr-          

4241 Överlämning - 4,240.00 kr-            P.R.I.T.'23/24 (16*265)

4243 Aspning - 5,000.00 kr-            Egna och OvKIT asparr

5610 Transport - 15,500.00 kr-          Bil för inköp

 Personalutbildning - 1,800.00 kr-            ඞ SUS ඞ
4324 Frackband och pins - -   kr-                     

Oförutsedda kostnader - 5,000.00 kr-            

Summa Kommittén - 53,440.00 kr-         

Summa kostnader - 354,540.00 kr-

Summa intäkter - 157,980.00 kr-

Summa kostnader - 354,540.00 kr-

Enhetens resultat - 196,560.00 kr-



3

Intäkter sexIT24
Konto Beskrivning Summa Kommentar

Arrangemang
3212 Sittningar/eftersläpp i Gasquen 140,000.00 kr

Biljettförsäljning för andra arr 6,000.00 kr

Summa Arrangemang: 146,000.00 kr
Summa intäkter: 146,000.00 kr

Utgifter sexIT24
Konto Beskrivning Summa Kommentar

Arrangemang
4214 Sittningar och eftersläpp i Gasquen 128,000.00 kr
4273 Matbidrag sektionsarbete 6,300.00 kr 7*900
5410 Förbrukningsinventarier 2,000.00 kr
5420 Förbrukningsmaterial 7,000.00 kr
4214 Extra kostnader CM 20,000.00 kr
4210 Övriga arr 6,000.00 kr
4242 Aspning 5,000.00 kr
5616 Kostnader bil 7,000.00 kr
6990 Oförutsägbara utgifter 2,000.00 kr

Extern representation 1,500.00 kr
Summa Arrangemang: 184,800.00 kr

Komittéen



4510 Teambuilding 6,300.00 kr 7*900
5920 Profilering 12,600.00 kr 7*1000+7*800
4241 Överlämning 3,975.00 kr 15*265

Summa Komittéen: 22,875.00 kr
Summa Utgifter: 207,675.00 kr

Sammanfattning

Intäkter: 146,000.00 kr
Utgifter: 207,675.00 kr

Slutresultat: -61,675.00 kr
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7 Revisionsberättelse



Erik Persson, Jacob Ögnelod, Albert Lund
Victor Hui, Ida Dahl

Sektionsmöte 2024-02-22
Utgåva 1

2024-02-18

Revisionsberättelse
Avstigna ej ansvarsbefriade

SEXIT’22 Alexander Gilabert & Jonatan Jageklint
Har uppvisat bokföring för hela verksamhetsåret som ser bra ut. Vi rekommenderar därför att SEXIT’22
blir ansvarsbefriade.

ArmIT’22 William Frisk & Oscar Cronwall
Har uppvisat bokföring för hela verksamhetsåret som ser bra ut. Dock finns det fortfarande lite kvar att
göra och därför rekommenderar vi att ArmIT’22 inte blir ansvarsbefriade.

styrIT’22/23 Jacob Bengtsson & Hind Mansour
Då inte alla kommittéer under deras verksamhetsår har blivit ansvarsbefriade ännu och styrIT inte kan
bli ansvarsbefriade innan detta skett rekomenderar vi att styrIT’22/23 inte blir ansvarsbefriade.

FanbärerIT’22/23 Elliot Ripa & Max Strömdal Eriksson
Har uppvisat bokföring för hela verksamhetsåret som ser bra ut. Dock finns det fortfarande lite kvar att
göra och därför rekommenderar vi att FanbärerIT’22/23 inte blir ansvarsbefriade.

TrädgårdsmästerIT’22 Carl Toreborg & Jonatan Edenlund
Har uppvisat bokföring för hela verksamhetsåret som ser bra ut. Dock finns det fortfarande lite kvar att
göra och därför rekommenderar vi att TrädgårdsmästerIT’22 inte blir ansvarsbefriade.

NollKIT’23 Cecilia Nordén Elgh & Lukas Hén
Har uppvisat bokföring för hela verksamhetsåret som ser bra ut. Dock finns det fortfarande lite kvar att
göra och därför rekommenderar vi att NollKIT’23 inte blir ansvarsbefriade.

P.R.I.T.’23 Hanna Forsling & Albin Skeppstedt
Har uppvisat bokföring för hela verksamhetsåret som ser bra ut. Dock finns det fortfarande lite kvar att
göra och därför rekommenderar vi att P.R.I.T.’23 inte blir ansvarsbefriade.

SEXIT’23 Alexander Muhr & Tabita Tengblad
Har uppvisat bokföring för hela verksamhetsåret som ser bra ut. Dock finns det fortfarande lite kvar att
göra och därför rekommenderar vi att SEXIT’23 inte blir ansvarsbefriade.
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Sektionsmöte 2024-02-22
Utgåva 1

2024-02-18

Sittande

TrädgårdsmästerIT Tabita Tengblad & Ida Åberg
Har uppvisat bokföring som vid granskning 2024-01-31 ser perfekt ut.

Cloudlords Hind Mansour & Susanne On Huang
Har uppvisat bokföring som vid granskning 2024-01-24 ser bra ut.

MrKIT Linda Bergevald
Har uppvisat bokföring som vid granskning 2024-01-22 ser bra ut.

NollKIT Erik Hakeröd & Albert Sjöman
Har uppvisat bokföring som vid granskning 2024-01-31 ser perfekt ut.

P.R.I.T. Ludvig Dahl & Frida Sundelin
Har uppvisat bokföring som vid granskning 2024-02-18 ser bra ut.

SEXIT David Sjöberg & Melker Östling
Har uppvisat bokföring som vid granskning 2024-02-07 ser bra ut.

ArmIT Kevin Collins & David Gidlöf
Har uppvisat bokföring som vid granskning 2024-01-30 ser bra ut.

digIT Oscar Eriksson & Gustaf Asplund
Har uppvisat bokföring som vid granskning 2024-02-07 ser perfekt ut.

FlashIT Hanna Carling & Johanna Avlund
Har uppvisat bokföring som vid granskning 2024-02-07 ser bra ut.

styrIT Carl Toreborg & Jennifer Hallberg
Då bokföringen lämnades in efter deadline så har vi inte haft tid att titta igenom den.

snIT Jacob Bengtsson & Simon Adamsson
Har uppvisat bokföring som vid granskning 2024-01-30 ser bra ut.

EqualIT Stina Hansson & Jonatan Cederberg
Har uppvisat bokföring som vid granskning 2024-02-07 ser bra ut.

FanbärerIT Jonatan Markusson & William Norrland
Har uppvisat bokföring som vid granskning 2024-02-18 ser mindre bra ut.

frITid Noel Wiman Ohlsson & Wilmer Greppe
Har uppvisat bokföring som vid granskning 2024-02-07 ser mestadels bra ut.
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8 Ekonomiska berättelser



Intäkter NollKIT'23
Konto Beskrivning Utfall Kommentar

Arrangemang
3210 Mottagningsavgift 0.00 kr
3210 Finsittning Phaddrar 0.00 kr

Summa Arrangemang 0.00 kr

Spons & Bidrag
3280 Programledningsstöd 180,000.00 kr
3310 Sponsring 36,500.00 kr "+utdelingar"

Summa Spons & Bidrag 216,500.00 kr

Summa intäkter 216,500.00 kr



Kostnader NollKIT'23
Konto Beskrivning Utfall Kommentar

Arrangemang
4511 PTS 4,173.86 kr
4210 Phadderarrangemang 5,189.38 kr
5460 Första Dagen 9,455.89 kr
5460 Phaddersittning/kamp 12,449.75 kr
5460 Hemlig sittning 5,987.62 kr
5460 Bastusittning 9,426.89 kr
5460 Oscarssittning 14,574.21 kr
5460 Hajk 13,621.84 kr
5460 Övriga Arrangemang 26,552.94 kr
5010 Finsittning 139,145.00 kr

Summa Arrangemang 240,577.38 kr

Övrigt Mottagningen
4010 Nolluppdrag 1,124.00 kr
5610 Transport 2,118.85 kr
6990 Övriga Kostnader 2,985.34 kr
6991 Oförutsedda utgifter 700.00 kr
4010 Matrialinventarie 1,723.74 kr
6990 Filmer Mottagningen 904.35 kr
5410 Förbrukningsinventarie 8,697.35 kr
5940 Modul 9,687.50 kr

Summa Arrangemang 27,941.13 kr

Kommitén
4510 Intern Teambuilding 6,915.26 kr
4242 Aspning 5,247.38 kr
5920 Profilering 18,418.07 kr
5836 Mat Planeringsarbete 7,066.23 kr
4241 Överlämning 3,296.18 kr

Summa Kommitén 40,943.12 kr

Summa kostnader 309,461.63 kr



Resultat
Summa intäkter 216,500.00 kr

Summa kostnader 309,461.63 kr
Enhetens resultat -92,961.63 kr



Intäkter NollKIT
Konto Beskrivning Budget Utfall Diff

Arrangemang
3210 Mottagningsavgift 0.00 kr 0.00 kr 0.00 kr

Summa Arrangemang 0.00 kr 0.00 kr 0.00 kr

Övriga Intäkter
3280 Program Ledningsstöd 180,000.00 kr 180,000.00 kr 0.00 kr

3310 Sponsoring modul 10,000.00 kr 10,750.00 kr 750.00 kr

3310 Annan sponsring 60,000.00 kr 25,750.00 kr -34,250.00 kr

Summa Övriga Intäkter 250,000.00 kr 216,500.00 kr -33,500.00 kr

Summa intäkter 250,000.00 kr 216,500.00 kr -33,500.00 kr



Kostnader NollKIT
Konto Beskrivning Budget Utfall Diff

Arrangemang
4511 PTS 5,000.00 kr 4,173.86 kr -826.14 kr

4210 Phadderarrangemang 5,000.00 kr 5,189.38 kr 189.38 kr

4210 Götaplatsen 2,500.00 kr 9,455.89 kr 6,955.89 kr

4210 Hajk 15,000.00 kr 13,621.84 kr -1,378.16 kr

4210 Övriga Arrangemang 75,000.00 kr 68,991.41 kr -6,008.59 kr

4210 Finsittning 130,000.00 kr 139,145.00 kr 9,145.00 kr

4010 Nolluppdrag 2,000.00 kr 1,124.00 kr -876.00 kr

4242 Aspning 4,000.00 kr 5,247.38 kr 1,247.38 kr

5610 Transport 5,000.00 kr 2,118.85 kr -2,881.15 kr

4210 Oförutsedda Avgifter 10,000.00 kr 700.00 kr -9,300.00 kr

Summa Arrangemang 253,500.00 kr 249,767.61 kr -3,732.39 kr

Kommitén
4510 Teambuilding 7,200.00 kr 6,915.26 kr -284.74 kr

5940 Modul 10,000.00 kr 9,687.50 kr -312.50 kr

5920 Profilering 11,200.00 kr 18,418.07 kr 7,218.07 kr

4220 Mat Planeringsarbete 7,200.00 kr 7,066.23 kr -133.77 kr

6990 Filmer Mottagningen 1,000.00 kr 904.35 kr -95.65 kr

4010 Matrialinventarie 3,000.00 kr 1,723.74 kr -1,276.26 kr

4241 Överlämning 4,500.00 kr 3,296.18 kr -1,203.82 kr

Övriga kostnader 0.00 kr 11,682.69 kr

Summa Kommitén 44,100.00 kr 59,694.02 kr 15,594.02 kr

Summa kostnader 297,600.00 kr 309,461.63 kr 11,861.63 kr



Budget Utfall Diff
Summa intäkter 250,000.00 kr 216,500.00 kr -33,500.00 kr

Summa kostnader 297,600.00 kr 309,461.63 kr 11,861.63 kr
Enhetens resultat -47,600.00 kr -92,961.63 kr -45,361.63 kr



Ekonomisk sammanställning sexIT'22

Intäkter sexIT22
Konto Beskrivning Budgeterat Utfall Differens

Arrangemang
3212 Intäkter Gasque 120,000.00 kr 189,433.90 kr 69,433.90 kr
3210 Intäkter arrangemang 7,000.00 kr 3,205.00 kr -3,795.00 kr

Summa Arrangemang: 127,000.00 kr 192,638.90 kr 65,638.90 kr
Summa intäkter: 127,000.00 kr 192,638.90 kr 65,638.90 kr

Utgifter sexIT22
Konto Beskrivning Budgeterat Utfall Differens

Arrangemang
4214 Sittningar och eftersläpp i Gasquen 115,000.00 kr 142,375.57 kr -27,375.57 kr
4273 Matbidrag sektionsarbete 8,000.00 kr 8,981.41 kr -981.41 kr
5410 Förbrukningsinventarier 2,000.00 kr 10,089.00 kr -8,089.00 kr
5420 Förbrukningsmaterial 6,000.00 kr 6,691.35 kr -691.35 kr
4214 Extra kostnader CM 10,000.00 kr 0.00 kr 10,000.00 kr
4210 Övriga arr 7,000.00 kr 4,486.38 kr 2,513.62 kr
4242 Aspning 3,000.00 kr 2,601.50 kr 398.50 kr
5616 Kostnader bil 7,000.00 kr 2,667.51 kr 4,332.49 kr
6990 Oförutsägbara utgifter 2,000.00 kr 0.00 kr 2,000.00 kr
4511 Extern Representation 1,500.00 kr 1,000.00 kr 500.00 kr

Summa Arrangemang: 161,500.00 kr 178,892.72 kr -17,392.72 kr

Komittéen
4510 Teambuilding 5,040.00 kr 4,119.30 kr 920.70 kr
5920 Profilering 11,200.00 kr 11,200.00 kr 0.00 kr
4241 Överlämning 3,000.00 kr 3,000.00 kr 0.00 kr

Summa Komittéen: 19,240.00 kr 18,319.30 kr 920.70 kr
Summa Utgifter: 180,740.00 kr 197,212.02 kr -16,472.02 kr

Sammanfattning Budgeterat Utfall Differens

Intäkter: 127,000.00 kr 192,638.90 kr 65,638.90 kr
Utgifter: 180,740.00 kr 197,212.02 kr -16,472.02 kr

Slutresultat: -53,740.00 kr -4,573.12 kr 49,166.88 kr



Ekonomisk sammanställning sexIT'23

Intäkter sexIT23
Konto Beskrivning Budgeterat Utfall Differens

Arrangemang
3212 Intäkter Gasque 130,000.00 kr 151,661.86 kr 21,661.86 kr
3210 Intäkter arrangemang 7,000.00 kr 3,009.00 kr -3,991.00 kr

Summa Arrangemang: 137,000.00 kr 154,670.86 kr 17,670.86 kr
Summa intäkter: 137,000.00 kr 154,670.86 kr 17,670.86 kr

Utgifter sexIT23
Konto Beskrivning Budgeterat Utfall Differens

Arrangemang
4214 Sittningar och eftersläpp i Gasquen 115,000.00 kr 133,816.75 kr -18,816.75 kr
4273 Matbidrag sektionsarbete 7,200.00 kr 7,194.25 kr 5.75 kr
5410 Förbrukningsinventarier 2,000.00 kr 775.10 kr 1,224.90 kr
5420 Förbrukningsmaterial 6,000.00 kr 7,317.01 kr -1,317.01 kr
4214 Extra kostnader CM 20,000.00 kr 20,000.00 kr 0.00 kr
4210 Övriga arr 7,000.00 kr 3,916.40 kr 3,083.60 kr
4242 Aspning 6,000.00 kr 2,473.40 kr 3,526.60 kr
5616 Kostnader bil 7,000.00 kr 6,585.70 kr 414.30 kr
6990 Oförutsägbara utgifter 2,000.00 kr 1,872.26 kr 127.74 kr

Extern representation 1,500.00 kr 1,500.00 kr 0.00 kr
Summa Arrangemang: 173,700.00 kr 185,450.87 kr -11,750.87 kr

Komittéen

4510 Teambuilding 7,200.00 kr 7,200.90 kr -0.90 kr
5920 Profilering 14,400.00 kr 15,131.94 kr -731.94 kr
4241 Överlämning 4,200.00 kr 1,059.20 kr 3,140.80 kr

Summa Komittéen: 25,800.00 kr 23,392.04 kr 2,407.96 kr
Summa Utgifter: 199,500.00 kr 208,842.91 kr -9,342.91 kr

Sammanfattning Budgeterat Utfall Differens

Intäkter: 137,000.00 kr 154,670.86 kr 17,670.86 kr
Utgifter: 199,500.00 kr 208,842.91 kr -9,342.91 kr

Slutresultat: -62,500.00 kr -54,172.05 kr 8,327.95 kr
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Verksamhetsberättelse ArmIT 22
Kommitténs medlemmar
Ordförande: William Frisk
Kassör: Oscar Cronvall
Ledamöter: Casper Christiansson, Isac Hansson, Maja Larsson, Roj Mert Tekin,
August Nordlinder, David Skretting

Arrangemang
• Lunchföreläsningar

ArmIT’22 har under året arrangerat flertalet lunchföreläsningar med olika företag
inom IT-branschen.

• Företagsevent
ArmIT’22 har marknadsfört många företagsevent där studenter blivit inbjudna till
företagens kontor och dylikt.

• Mottagning
ArmIT’22 hjälpte NollKIT att få sponsring av mottagningen genom att nå ut till
vårt kontaktnät, skriva kontrakt samt fakturera. Vidare så höll ArmIT’22 även
arrangemang under mottagningen, både egna och med företag. ArmIT’22 hjälpte
även MRCIT i deras mottagning.

• Övriga arrangemang
ArmIT’22 har hållt i en resa till Oslo, ett antal monterevent i hubben samt en del
samarr med DAG.

Utvärdering av verksamhetsplan
• Förbättra intern struktur

ArmIT’22 har arbetat med att strukturera kommitténs Overleaf samt Google Drive
sida med god effekt. I arbetet ingick bland annat att samla och sammanställa alla
kontrakt, produktinformation etc. på ett ställe.

• Underhålla och utveckla samarbeten
ArmIT’22 har startat nya samarbeten med Opera, Cygni och Sopra Steria. Mycket
arbete har också lagts på att underhålla äldre samarbeten med varierande effekt.
Särskilt mycket tid lades på Ericsson som sedan länge varit en stor partner men
som på grund av pandemin och interna förändringar varit svåra att jobba med.
Emellertid börjar samarbetet bli mer produktivt igen.

• Synliggöras mer internt på sektionen
ArmIT’22 ville fortsätta i ArmIT’21s spår och synas mer på sektionen. Detta
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började bra med ett stort deltagande under mottagningen men mattades dessvärre
ut under resterande del av året.

• Nå ut till internationella företag
ArmIT’22 har nått ut till flera internationella företag, däribland Bekk, Sopra Ste-
ria, Opera m.fl. Det var emellertid svårt att nå utanför Skandinavium och/eller
Europa.

Aspning
Aspning hölls LP3. ArmIT har sedan länge tillbaka haft svårt att locka medlemmar och
ArmIT’22 valde därför att hålla större aspning än förra året. Asparna fick chansen att
lära sig mer om ArmITs verksamhet samt lära känna oss i ArmIT’22 bättre.

Övrigt
ArmIT’22 har puffat Date-IT och byggt närmare relationer med kårbolagen. ArmIT’22
har även lagt mycket tid på att underhålla våra befintliga relationer med företag genom
att förnya kontrakt samt återuppta arbetet efter corona.

Sammanfattning
Sammanfattningsvis är vi i ArmIT’22 nöjda med verksamhetsåret. Vi har för det mesta
lyckats nå upp till de visioner vi satte upp när vi klev på. Detta har förhoppningsvis
lett till att IT-teknologerna fått ta del av givande interaktioner med IT-industrin. De ar-
betsområden som vi gärna ser att framtida ArmIT arbetar vidare med är synligheten på
sektionen, att nå ut till större och häftigare företag samt att göra fler roliga arrangemang
som t.ex. Osloresan.
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Verksamhetsberättelse NollKIT’23
1 Sammanställning av NollKIT’23
Ordförande: Cecilia Nordén Elgh
Kassör: Lukas Hén
Ledamot: Erik Dreifeldt, Mårten Granath, Erik Green Blomroos, David Lewis, Christi-
an Mattsson och Ida Åberg

2 Utvärdering av mål med mottagningen
”Vårt mål med mottagningen är att de nyantagna ska känna sig välkomna till Chalmers
och IT-sektionen. Det är även viktigt för oss att varje Nollan känner att de finner ett
sammanhang, samt att de har minst en annan person att idka umgängesmässig såväl som
studiesocialt samkväm med. Vi vill även att varje Nollan ska vilja delta i mottagningen
och att det finns arrangemang som passar just dem. Vi vill uppnå detta utan att de
nyantagna ska behöva prioritera bort sina studier. Dessutom vill vi ge dem chansen att
klara sin första tenta och på så sätt ge Nollan en så bra start på Chalmers och programmet
som möjligt.”

Enligt den utvärderingsenkät som genomfördes efter mottagningen visade resultaten att
de flesta deltagare var nöjda med arrangemangen och uppskattade mottagningen som
helhet. Vi bedömer att mottagningen var framgångsrik och gav Nollan en möjlighet
att lära känna både sina klasskamrater och äldre studenter. Dessutom erbjöd vi dem
möjligheten att kombinera studier med kul genom att ha arrangemang med fokus på
både socialt umgänge och akademiska aktiviteter.

Det finns dock områden där mottagningen kan förbättras. Till exempel behöver vi arbeta
för att engagera och motivera fler Nollan att delta aktivt och inse vikten av att knyta
kontakter i början av sin tid på Chalmers. Från vår sida hade NollKIT kunnat vara
bättre på att skicka ut information till Nollan tidigare för att göra dem mer taggade
inför kommande arrangemang. I framtiden borde det också övervägas att delegera mer
ansvar till andra kommittéer och föreningar för att avlasta NollKIT och ge dem möjlighet
att vila eller förbereda sig inför kommande evenemang. Trots vissa brister är vi överlag
mycket nöjda med mottagningen.

3 Utvärdering av mål med phaddringen
”Vårt mål med phaddringen är att behålla det engagemang som finns hos befintliga
phaddrar samt försöka engagera nya phaddrar. En phadder ska finnas där för Nollan och
vara en trygg punkt genom mottagningen. Vi vill även se till att phaddrarna får det stöd
de behöver för att ge nollan en så bra mottagning som möjligt. ”

Med ca 100 phaddrar hade vi mindre phaddrar i år än året innan men trots detta anser
vi att det lyckats med att få phaddrar från varje phaddergrupp mer engagerade. Det
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gjordes genom att ha en phaddergrupp mindre så att på varje phadderarrangemang så
var det phaddrar från alla phaddergrupperna där samt att inte ha lika många phaddrar
som också sitter i en kommitté i samma phaddergrupp.

4 Utvärdering av planer
• Teambuildning

Under året har vi teambuildat flera gånger, både med avsikt att lära känna varandra
bättre och andra kommitteer men även för att jobba konkret med konflikthantering
och förebyggande arbete. Det har lett till en bra sammanhållning och samarbete.

• Puffa
Vi har puffat P.R.I.T.s pubrunda LP3 och sexITs CM sittning.

• PhadderTacksittning
Ett arrangemang för att tacka phaddrar under 2022:s mottagning som ledde till bra
övning inför mottagningen och uppmuntrande till att phaddra igen kommande år.

• Skapa goda kontakter med de andra kommittéerna och föreningarna
Vi har skapat nära kontakt med resten av OvKIT genom flera tillfällen av team-
buildning och samarbete. Vi har även kommit nära andra NollK under vårt år
vilket har lett till samarbete under mottagningen (och vänskap).

• Sponsring
Trotts inflation lyckades vi med flera bra samarbeten med tidigare sponsorer samt
nya som ledde till ytterligare roliga tillfällen för Nollan.

• Utbildningar
Gick på flera olika utbildningar som hjälpte till inför och under mottagningen,
exempelvis NollK-utbildning (ledarskaps - och gruppdynamiksutbildning), HLR-
utbildning, styrIT-utbildning etc..

• Aspning
Vi höll i flera lyckade arrangemang som ledde till ett fulltaligt, bra och taggat
NollKIT’24.

• Utvärdering
Vi anser att utvärdering är något vi kunde arbeta ännu mer med och att även
lägga större vikt vid att få andra kommittéer, föreningar, phaddrar och Nollan att
utvärdera mer.

• Överlämning
Vi har skrivit om/skrivit till på kontinuiteterna och försökt lägga en bra grund för
framtida NollKITs arbete, vilket vi tror kommer hjälpa våra efterträdare.
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5 Sammanfattning
Som sammanfattning kan vi säga att vi är till stor del nöjda med vårt bidrag i år
till sektionen och vårt arrangerande av mottagningen. Vi tror att mottagningen var
uppskattad av både Nollan, sektionsaktiva och phaddrar. Vi ser så klart dock även
flera förbättringsområden, som att till exempel få phaddrarna ännu mer engagerade,
att locka ännu flera Nollan till mottagning och att ytterligare jobba med att minska
belastningen på NollKIT under mottagningen. I stora drag är vi nöjda och ser fram
emot våra efterträdares mottagning.

6 Referenser
Utvärdering - Mottagningen 2023
(Tyvärr kan inte den delges till sektionen på grund av GDPR)
Nymbleutvärderingen 2023
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sexIT’22:

• Ordförande - Alexander ’Haren’ Gilabert

• Kassör - Jonatan ’Jonte’ Jageklint

• Ledamot - Daniel ’Gubbe’ Malmgren

• Ledamot - Josef ’Krizzly’ Jakobson

• Ledamot - Viktoria ’Ping’ Magnusson

• Ledamot - Zoé ’Zorro’ Opdendries

• Ledamot - Fabian ’Fabbo’ Forsman

• Ledamot - Maja ’Muu’ Isaksson

Det åligger sexIT att en g̊ang om året anordna en finsittning för utdelning
av pedagogiska priset. Samt att en g̊ang per läsperiod arrangera i Gasquen.

LP3

V̊art sittande år p̊abörjades med osäkerheter kring hur Covid-19 skulle utveck-
las men med mycket hopp förberedde vi oss för lättade restriktioner. Vi gick p̊a
m̊anga olika utbildningar som lärde oss hur man arrangerar i Gasquen, Bulten
och andra lokaler p̊a Chalmers omr̊ade. Vi var däremot inte p̊a saker som inte
hände, utan istället s̊a gjorde vi v̊ara ovvar, hade teambuilding och lärde känna
varandra mer!

Precis innan restriktionerna släppte fick chansen av att puffa K6s första gasque
(som var corona anpassad) vilket gav oss lärdomar som skulle gynna oss p̊a v̊ar
egna gasque som vi s̊ag p̊a horisonten. Med hög puls, nervositet och lite sömn
höll vi v̊aran första gasque den 17/2! Denna fick vi arra alldeles själva och efter
ett tufft städ släpade vi oss hem till Hubben där n̊agra av oss kan ha blundat
och blivit fotograferade.

Tyvärr s̊a släppte restriktionerna väldigt sent s̊a FestU kunde inte arrangera
sitt v̊arkalas som vi gärna ville puffa. Däremot s̊ag vi fram emot Valborg! Det
var även nu under slutet av LP3 som vi började spana mot vad som komma skall.

Det var även denna läsperiod som v̊ar älskade m̊andagskubb kom till.

1 LP4

Vi ser CM närma sig och vi är i fullg̊ang med planering och teambuilding. Vi
fick äran att arrangera (och betala) för CM med v̊ara kära K6. Temat var

2



MardiGrasque, en festival med en mörk tvist mitt i sittningen. Det tog oss blod
svett och t̊arar att slänga ihop den här fantastiska sittningen och utan v̊ara
pateter som hjälpte till med b̊ade kraft och stöd hade det inte g̊att. Gästerna
fick komma in till en färgglad gasque och en fin fotovägg där FlashIT fotade
fenomenalt. När gästerna satt och beundrade dekoren, fick de även god mat
och finurlig underh̊allning. Mitt i allt st̊ahej fick gästerna g̊a ut ur gasquen till
geniknölen och p̊avägen fick de popcorn. Väl p̊a geniknölen bemöttes de av en
dans och eldshow.
När gästerna nu vandrat in fr̊an spektaklet utanför blev de mötta av en helt
ny gasque. P̊a n̊agot magiskt vis hade gasquen helt ändrats. Glada och ljusa
färger hade nu blivit mörka och dystra, glada masker hade f̊att föhäxade miner
i självlysande färg, v̊ara toaster hade nu blivit voodoo dockor och bytts ut.
Efter den här spekulära sittningen hade vi ett eftersläpp utan dess like, det
var det största eftersläppet vi skulle vara med om v̊art sittande år och vi talar
fortfarande om det.

Haren passade även p̊a att sl̊a en spik i ekipaget, skriva det i verksamhetsrap-
porten och bittra över att ingen anmärkte det.

sexIT är ålagda att arrangera en finsittning för utdelning av pedagogiska priset,
det här visade sig dock vara ett problem d̊a sittningen blev outsourcad till
Universeum. Vi deltog p̊a sittningen som moraliskt stöd och höll därefter ett
eftersläpp i Zaloonen.

Vi höll även i en Star Wars-gasque precis innan sommaren där vi la rätt mängd
energi och var väldigt nöjda med resultatet. Det var även denna gasque flest
gäster fick Haren att fundera p̊a vad som är okej att ha med in p̊a Gasquen.

Vi passade även p̊a att puffa flera gasquer och Valborgskalaset! Som tidigare
LP och de resterande hade vi även teambuilding.

3



2 LP1

Under sommarens g̊ang hade vi fullt upp med jobb och planering inför mot-
tagningen och vi fick även fr̊agan om vi ville h̊alla ett eftersläpp där vi ställde
upp! Det var ett stökigt eftersläpp men väldigt roligt att se alla glada chalmeris-
ter igen efter sommaren. Men ingen vila för de ogudliga för direkt efter slog
mottagningen ig̊ang. N̊agra av arren vi hjälpte till med eller höll i själva var

• Harry Potter-gasquen

• Phadderkampen

• IT-rundvandringen

• HängIT och svängIT

• Nollanlunch

• Bastun

• Oscarsittning

Vi passade även p̊a att puffa en rimlig mängd gasquer och andra arrangemang.

V̊ar Harry Potter-sittning var en av de mest lyckade och som vi i sexIT var
nöjdast med. Vi vill tacka alla puffar som ställde upp vid det här tillfället d̊a
det var extra sv̊art att hitta!

Vi var dock inte nöjda med det, vi ville även h̊alla en sittning till utan begränsningarna
gasquen har. Det blev en konspirationsteori sittning där vi alla bytte roller inför
arret och det var lika roligt som det var kaotiskt.
De bästa och finaste, v̊ara pateter kände även pirret i fingrarna och höll ett
fanstastiskt eftersläpp som satte god stämning inför tentorna som kom. Inte
nog med att man fick g̊a in i tentorna med i god ton, de fick även lämnas bakom
sig p̊a v̊art ET-raj som vi höll s̊a fort tentan var inlämnad.

Under denna LP fick vi även börja planera aspningen med resterande OvKIT.
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3 LP2

Full rulle blev det direkt och v̊ara aspar fick måla fin fina aspplagg. Vi deltog
och arrangerade p̊a alla gemensamma aspningstillfällen med OvKIT men v̊ara
egna var:

• HMH

• Aspmästerirundvandringen

• ”Mexicoprepp”

• Mexicoprepp

• Mexicotrip-gasquen

• GSexIT

Vi kände att vi ville ha en sjukt bra aspning s̊a här gav vi allt vi hade och
hoppas att asparna hade det kul!

HMH var v̊ar introduktion till sexIT där vi alla presenterade oss lite kort och var
man gör inom sexIT. Efter det här fick v̊ara aspar delta p̊a aspmästerirundvandringen,
d̊a fick asparna g̊a runt i grupper blandade med andra sexmästeriers aspar och
f̊ar känna p̊a gemenskapen man f̊ar med andra sektioner. Sen hade vi ”mexico-
prepp” där planerar inför gasquen med asparna, sen stormar pateterna in mitt
i och tar asparna runt i olika stationer. Ett till roligt arr där v̊ara aspar f̊ar lära
känna v̊ara pateter och umg̊as med dem!
Efter det här var det dags för mexicoprepp där vi fick m̊anga aspar som hjälpte
till med mat, dekor och annat kul! Vi är väldigt nöjda med den höga närvaron
och att det var s̊a m̊anga som var intresserade av sexIT. Dagen därp̊a kom
gasquen och vi hade rekordm̊anga puffar! S̊a m̊anga att vi inte fick plats i
gasquen även om vi ville. Det gick fint p̊a sittningen och man blev lite nostal-
gisk när man kunde se sig själv i asparna d̊a man själv var där ett år tidigare.
Den sista sexIT aspningen var GSexIT, där vi och GSex’22 höll ett samarr för
asparna där de fick springa runt i Hubben och sen hänga med varandra.

Nu var slutet p̊a året nära men över var det inte! Vi fick h̊alla v̊ar alldeles egna
julkalender. Men den här sittningen var inte som en annan, väggm̊alningen var
en interaktiv julkalender med priser, maten liknade berg, b̊ade i mängd och
st̊atlighet och alkoholen var av de finare slaget.
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4 Övriga kommentarer

Vi var de första sexIT som klarade sig undan Covid-19, det fick v̊art år att
präglas av mycket energi och nya utmaningar. Vi känner att vi fick arra allt
vi ville och lite till vilket tidigare år inte fick chansen för, det är vi tacksamma
över.
Vi har f̊att en otrolig gemenskap med m̊anga och vi vill tacka alla som bidrog
till det fina året vi fick. Extra stort tack till alla v̊ara vänner, ni som puffat,
sexmästerier ’22, v̊ara pateter och alla ni som dykt upp p̊a v̊ara arrangemang!

Puss & sex,
sexIT’22
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sexIT’23
• Orförande: Alexander ’Duchess’ Muhr

• Kassör: Tabita ’Tabbi’ Tengblad

• Ledamot: Max ’Krax’ Dreifeldt

• Ledamot: Mandus ’Pjäsen’ Högberg

• Ledamot: Helena ’Winki’ Nguyen

• Ledamot: Senja ’Pong’ Kortesaari

• Ledamot: Jonatan ’Scaps’ Markusson

• Ledamot: Hanna ’Bejb’ Magnusson

Det åligger sexIT att en gång om året anordna en finsittning för utdelning av pe-
dagogiska priset, att en gång per läsperiod arrangera i Gasquen samt att underhålla
sektionens sångbok.



Teknologsektionen Informationsteknik
Chalmers studentkår
Verksamhetsberättelse sexIT’23, 2023–2024

LP3
Vi började Januari ganska direkt med att puffa snIT’s ET-raj. Därefter så gick vi
på flera olika utbildningar, bland annat gasque-kickoff, SUS-utbildning m.m för att
få hålla vår första gasque som sexIT’23. Vi fokuserade även mycket på att lära kän-
na många andra sexmästerier genom att puffa t.ex K6 och ZEXET samt gick på D6
sexmästerikalas med alla de andra nya sexmästerierna. Under Januari och Februari
spenderade vi även mycket tid tillsammans för att bli en så bra grupp som möjligt och
teambuildade, bl.a individen. Vi deltog även på D6 och F6 sexmästerirundvandring för
att lära känna deras aspar som sedan blev invalda.

17:e Februari höll vi vår första gasque, Drakens Värld Gasquen, som enligt oss blev
väldigt lyckad och vi tyckte alla att et var väldigt roligt att arrangera för att IT-sektionen
skulle ha kul. En majoritet av kommitén puffade veckan efter även FestU.

I slutet av LP3 hade vi bestämt att det var med KfKb6 vi skulle arrangera CM i Fest
med så vi hae en liten teambuilding med dem för att det kommande arbetet tillsam-
mans med dem skulle funka så bra som möjligt.

LP4
LP4 började snabbt med flera möten tillsammans med KfKb6 för att planera CM. I
samma veva så samarrade vi eftersläpp för pedagogiska priset tillsammans med snIT.
Vi hade här även möten med CCC för att dela med oss av olika dekorplaner och lik-
nande inför CM. Innan CM hade vi ca 2 veckor med prepp varje dag av dekor och pla-
nering tillsammans med KfKb6 inför gasquen som skedde den 23:e. Resultatet av allt
prepp var en otrolig gasque och det slutade med att vi vann CM i Fest tillsammans
med KfKb6!

I övrigt udner LP4 så fortsatte vi att teambuilda inför mottagningen efter sommaren,
vi puffade kandidatmiddagen, hade ett eftersläpp i gasquen på en måndag, våra pate-
ter höll en gasque och vi höll eftersläpp efter snIT’s och TrädgårdsmästerIT’s skolav-
slutning. Vi puffade även två FestU-kalas samt gick på mer utbildning.

LP1

Mottagningen
Inför mottagningens start hade vi flera möten del för att planera mottagningsgasquen,
som likt tidigare år hölls fredag MV1,men även för att planera resten av de arrange-
mang som NollKIT arrade där vi skulle medverka.

Under mottagningen så medverkade vi på flera olika arrangemang som till exempel:

• Medverkat på götaplatsen

• Medverkat på IT-rundvandringen
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• Puffat ’Hemlig Sittning’

• Puffat Piratsittning

• Puffat FestU’s ’Nollkalaset’

• Höll nollupdraget ’Vattengympa’

• Puffat Gsex gasque

• Puffat pubrundan

• Puffat ZEXET’s ’Zkumgasquen’

• Puffat bastusittning (mottagning)

• Medverkat på ZjukampIT

• Puffat FestU’s ’Nollfinalen’

• Arrangerat nollanlunch

LP1 (LV2 - LV8)
Efter mottagningen så höll vi en sittning i Hubben för sektionen och samarrade en
Kareokegasque tillsammans med E6 och D6. Här började vi även planera aspning med
resterande kommiteér i OvKIT samt med andra sexmästerier på campus. Vi hjälpte
även ZEXET med ett av deras asparr LV7.

LP2
Under LP2 så drog aspningen igång. Vi började direkt LV1 på måndagen med aspkic-
koff tillsammans med OvKIT där aspningsplagg tillverkades och verksamheten gicks
igenom.

Vi arrade eller medverkade på flera arr under aspningen i följande ordning:

• Aspkickoff

• SMS

• Aspmästerirundvandringen

• ’Mexicoprepp’

• Aspun

• Mexicoprepp

• Mexicogasque

• Aspsittningskickoff

• Aspsittningsprepp
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• KfKGsexIT

• Efteraspfest

Vi arrade SMS på tisdagen LV1 och där fick asparna en bättre inblick i vad sexIT som
helhet gör samt att asparna tillsammans fick bestämma vilket tema som gäller för
årets mexicogasque. Mexicogasquen blev ’Dora upptäcker gasquen’ och asparna fick
vidare planera i stort sett allt som hade med sittningen att göra under arren ’Mexi-
coprepp’ och Mexicoprepp. Det var välidgt många som deltog och även många som
ville puffa själva sittningen och eftersläppet och trots att det var en på en vardag så
var det en väldigt lyckad gasque.

Aspmästerrundvandringen var ett samarr med totalt 14 olika sexmästerier där asparna
fick gå runt mellan olika kommiteér och göra olika aktiviteter och var ett väldigt upp-
skattat arrangemang både av arrangörer samt av de över 200 asparna som deltog.

Aspun var ett samarr med OvKIT och bestod av en sittning i bastun i Härryda där
asparna sedan fick basta.

KfKGsexIT var ett samarr tillsammans med Gsex och KfKb6 där vi hade olika statio-
ner som asparna gick runt på och sedan hade vi ett eftersläpp för dem i Hubben.

Utöver aspningen så höll vi även en till gasque precis innan jul samt puffade ytterliga-
re ett FestU-kalas.

Övriga kommentarer
Under hela året har vi i sexIT strävat efter att vara med på så mycket som möjligt
och hjälpa till där vi kan, inte minst under mottagning och aspning. Vår förmodligen
bästa stund var när vi fick vinna CM och representera IT-sektionen

Vi är alla otroligt tacksamma för alla som kommit på våra arrangemang, eftersläpp
som sittning.

Puss & Sex
sexIT’23
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FlashIT’24

Film- och fotokommittén Informationsteknik, FlashIT

Ordförande – Oliver ’Stark’ Anderzen

Vintern kommer inte än, för här har vi en Stark ledare *wink* *wink*. Under aspningen
har han visat ett tydligt driv och intresse för såväl foto som MSP. Med honom i täten
kommer FlashIT alltid vara på topp!

Kassör – Isac ’Fox’ Snecker

Vi tror att Fox kommer vara en Sweet addition till FlashIT:s verksamhet. Med ett tydligt
driv och sin tidigare erfarenhet inom P.R.I.T. tror vi inte att det kommer bli någon Fox
on the Run från bokföringen!

Ledamot – Nicole ’Nickan’ Berginge

Att kameran kommer gå varm när Nickan fotar arr är en självklarhet - nästan lika varm
som en god toast på milkshakepuben!

Ledamot – Simon ’Knatte’ Bergström

Den bästa av de tre ankbröderna, den snabbaste kameran i vilda västern. Knatte kommer
ta bilder snabbare än sin egen skugga.

Ledamot – Linn ’Jinx’ Lindgren

”Come on, shoot faster!” är något man inte behöver påminna Jinx om. Arr kommer
aldrig vara så väldokumenterade som när hon är med och fotar!

Ledamot – David ’Pixeln’ Lewis

I hans bilder är varenda pixel ett konstverk. Vi känner oss säkra på att Pixeln kommer
göra ett otroligt jobb i FlashIT!
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digIT’24

Datorinformationsgruppen Informationsteknik, digIT

Ordförande – Viktor ’Syntax’ Eriksson

Syntax är något Syntax känner lika bra som sin egen ficka, ett solklart val för digIT’24!

Kassör – Wilmer ’Wolt’ Grepp

sudo hack_bank –target ”JPMorgan”
Initializing hacking sequence...
Accessing mainframe...
Bypassing firewall with ninja skills...
Injecting FKIT memes into security protocols...
Initiating QuantumSmurf encryption algorithm...
Cracking vault using rubber ducky cryptography...
Sending virtual Dominos Pizza to distract security team...
Downloading big_money.exe...
Transferring funds to totally_not_digit_account...
Hacking complete! Enjoy your virtual riches!

Med Wolt som kassör vet vi att digIT kommer ha råd att köpa in en dedikerad minecraft-
server!

Ledamot – Luqas ’Reach’ Lundahl

Ett digIT utan Reach är som Mario utan Peach. Med honom kommer digIT nå nya
höjder!

Ledamot – Vakant

Ledamot – Vakant

Ledamot – Vakant

Ledamot – Vakant

Ledamot – Vakant
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frITid’24

Idrottsföreningen Informationsteknik, frITid

Ordförande – Vakant

Kassör – Vakant

Ledamot – Sondre ’Bo-Rolf’ Fransson

Livslångt sportintresse, glad och driven - med Bo-Rolf i frITid kommer fredagsarren
aldrig göra någon besviken!

Ledamot – Oskar ’Anders’ Andersson

Att ta hojjen från dalsland ner till götet var lika självklart för Anders som att aspa
frITid. Vi tror att han kommer vara en otrolig tillgång för frITid’24!

Ledamot – Pontus ’Wiken’ Wikström

Som trogen stammis under fredagsarren känner vi oss säkra på att Wiken hade lyft
frITid:s arr till aldrig förr skådade nivåer!
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ArmIT’24

Arbetsmaknadsgruppen Informationsteknik, ArmIT

Tyvärr har det varit lågt söktryck till ArmIT denna läsperiod, vilket medför att vi i
valberedningen inte har någon att nominera.

Ordförande - Vakant

Kassör - Vakant

Sekreterare - Vakant

Ledamot - Vakant

Ledamot - Vakant

Ledamot - Vakant

Ledamot - Vakant

Ledamot - Vakant



Nomineringar DatE-IT 2024

Valberedningens sammansättning:
Simon Johansson (D)

Christoffer Johansson (E)
Carl Toreborg (IT)

Vendela Wäneskog (DatE-IT styrelsen)

1 Bakgrund

Vi har intervjuat fem personer till DatE-IT och anser att alla är lämpliga kandidater för att
bedriva kommittéens verksamhet och arrangera arbetsmarknadsmässan DatE-IT 2024, både
kompetens- och gruppdynamiksmässigt.

2 Nomineringar

Utan inbördes ordning:

• Fridolin Häggkvist (e21)

• Oscar Lindblom (e23)

• Gustav Odinger (it23)

• Abdullah Daboul (it20)

• Isak Hammarlund (d22)
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1 Syfte
Denna policy är till för att ge riktlinjer och stöd till arrangörer av aspning gällande
planering samt förväntat uppträdande kring aspningen. Detta gäller för samtliga sek-
tionsorgan och arbetsgrupper.

2 Att tänka på innan aspning
• Innan påbörjad aspperiod så ska sektionsorgan skriva ett syftningsdokument med

lista på samtliga asparrangemang, en beskrivning av arrangemanget och vad de
förväntas få ut av arrangemanget och skicka detta till styret.

• Schemat för aspperioden ska bestämmas gemensamt av samtliga sektionsorgan och
föreningar som har aspning.

• Dagar som aspning ockuperar sektionslokal skall göras tillgängliga övriga arrange-
rande sektionsorgan senast 4 veckor innan början av ordinarie aspperiod.

3 Behandling av aspar
• Person som arrangerar aspning eller medverkar på aspning av annan anledning än

att aspa får ej missbruka sin maktposition på något sätt.

• Person som arrangerar aspning ska avstå från att inleda intim relation med asp.

• Aspar får inte favoriseras eller särbehandlas.

• Sektionsorgan bör inte föra diskussioner kring aspar och nomineringar med utom-
stående parter.

4 Förhållningsregler för aspningstillfälle
• Det är inte tillåtet att lyfta fram sitt sektionsorgan på något annat sektionsorgans

bekostnad, d.v.s. man får inte säga eller skriva något nedlåtande om något annat
sektionsorgan.

• Aspningstillfällen skall marknadsföras till alla inom sektionen i samtliga årskurser,
och alla skall uppmuntras lika mycket till att söka eller aspa.

• Ingen alkoholhets får förekomma under aspningsarrangemang.

• Sektionsorgan måste arrangera minst ett nyktert aspningsarrangemang.

• Om alkohol erbjuds vid ett aspningsarrangemang så skall även motsvarande alko-
holfria alternativ erbjudas.

• Sektionsaktiva har rätt att avvisa aspar som missköter sig från pågående aspar-
rangemang, men endast styrelsen har rätt att stänga av aspar från aspningen i
helhet.

Teknologsektionen Informationsteknik
Hörsalsvägen 9
412 58 Göteborg

styrit@chalmers.it
https://chalmers.it
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5 Från övriga styrdokument

5.1 Reglemente
Det åligger alla sektionsorgan att arrangera minst två arrangemang vars syfte är att
väcka intresse för och informera om organets verksamhet för nya sökande.

6 Åtgärder
Om någon skulle bryta mot aspningspolicyn så ska detta anmälas till styrelsen som då
utreder och beslutar om eventuell påföljd. Sektionens påföljder är förtecknade i uppfö-
randepolicyn.

Teknologsektionen Informationsteknik
Hörsalsvägen 9
412 58 Göteborg

styrit@chalmers.it
https://chalmers.it
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